- FORM 40a

PENGAD CO.. BAYONKE., N.J. 07002

10

11

12

13

14

15

16
17
18
‘19
20
21

22

23

2

25

.HEARD BEFORE: Honorable Jass B. Clanton, Jr., Special Judge

FOR THE STATE OF OKLAHOMA o Mr. Sidney D. Wise

iy Mr. S. M., Fallis, Jr.
‘ . : KPS District Attorney
TR T e s Tulsa County, Oklahoma
FOR THE DEFENDANT: = =~ * Mr. Garvin A. Isaacs
R R S e A Attorney at Law-
Mr. Gary S. Pitchlynn
Attornay at Law
| - REPORTED BY: o Tracey Ferguson

IN THE DISTRICT COURT OF MAYES COUNTY, -

STATE OF OKLAHOMA.

THE STATE OF OKLAHOMA, )
: ' )
~Plaintiff,)
~-vs— ') Case No. CRF-77-131
- )y CRF-77-132
GENE LEROY HART, )] CRF-77»133
)
Defendant.) - t
' FH.ED IN THE DISTR‘CT o iRT
"~ MAYES COUNTY OULAKOMA
PRELIMINARY HEARING UCTi 7 1978

VOLUME XI

7(,L0£Emm'm%;§}m » -
. e Wﬂw A

June 29, 1978

APPEARAN C E S

District Attorney
. Mayes County, Oklahoma -

-.Licensed shorthand Raporter

—

VOLUME XTI .

et S e e e e




FORM 404

07002 -

PENGAD CO.. BAYONKNE, N.J.

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

o1

22

23

24

" 25

Y

LU LEDE:

ir

VOLUME XI

WITHESSES FOR THEE DEFENDANT: (Continued)

Janice Davis
Direct Examination by Mr. Isaacs

James Richard Wilkerson
Dirsct Examination by Mr. Isaacs
Cross Examination by Mr. Wise

Harvey Pratt

Direct Examination by Mr.‘Isaacé‘

B. G. Jones |

Directhxaminationxby Mr. Isaacs

Fanning W. Young

Direct Examination by Mr. Isaacs

- Cross Examination by Mr. Wiss

Harvey Pratt (Recalled)

Direct Examination by Mr. Isaacs

BEill Sparks |
Diract Examination by Mr. Isaacs

Charlie Wellman
Direct Examination by Mr. Isaacs

Harvey Pratt (Recalled)

 Direct Examination by lNr. Isaacs

Coleman TOWnSend

Direct Examination by Mr. Isaacs .

AFTERNOON SESSIONW

Dr. Donald Collins :
Dirsct Examination by Mr., Isaacs

Arthur Linville : o
Direct Examination by Mr. Isaacs

Larry Wayna Bowles
Dirzct Examination by Mr. Isaacs

Page

1466

1478
14386

1487

1496

1505
1511

1512

1524

- 1532

1547

1553

1571

‘Cross Examination by Mr. Wise

1581




- FORM 404

BAYONNE. N.1. 07002

PENGAD CO..

.

10

11

12

13

14

15

16

.17

s
19
20
21
22

23

24

25

1459<2

John Howard Gosssr

Direct Examination by HMr. Isaacs

Lso Albro

Diresct Examination by Mr. Isaacs
Cross Examination by Mr. Visa

John Koward Gosser (Racallad)
Dirsct Examination by Nr. Isaacs

- 1584

1593

1595




- FORM 404

D79002

PENGAD CO., BAYONNE., N.J.

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

24

25

- PROCEEDINGS

June 29, 1978

THE COURT: This is GRF-77-131, 132 and 133, State
versug Gene 3§r0y Hart.

Lét the reqbrd shéw the_befendant is”p:esenﬁ'with
counsel and the.State is_preséﬁt;. And I see,th&t.the-sﬁate‘
has £iled a Métién-forlcéssationuqf'thé_Preliﬁinary.Hearing.

| MR. WISE: If it please the Court, yes. I would
iike to c&llfthe Court's atténtioﬁ to the féctlfhat we have
this mgrﬁing filed a Motion fdr.Ceésation and at this time,
if I may have parﬁission of the Cgur£ to approach tﬁe.bench,
I would like to.suﬁmit to-the‘Court, the photostatic copies

of the cases énd_briefé that are specificélly in point on

“this question.",i.

 THE Coﬁsfi, Why don't you put them riéht q§e£
here, Mf. Wise? ' I haven't had“é chance.fo raad your citationl.
I-tﬁiﬁé'£ hﬁ@é%miiié}{Wifhgéjfew of,tﬁem_thaf you havé.cited
bﬁfjfor ;iéht_;;;; {?1i 5ﬁ%titable‘this and Qe'll take it‘up
1éter.5%4ﬁiﬂ}giaffii e
ﬁiDbﬂyoufhgﬁe'éﬁédpfv Mr. Isaacs?
MR. ISAACS: Just received one.
THE COURT: If you want to prepare any :esponse; sa

in the next twyenty-four hours or so, why don't you do that

and then I could look at both sides of this guestion.

MR. ISAACS: Thank you, Judge.
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'Agents and some other people we have called.

, Oklahama - at Least At

Prellmlnary Hﬁarlng u‘der the inherent power of this Court

‘may already have some inkiing of anyway.

THE COURT: .I'do have a{éoﬁple.of things I waﬁt
to go over. |

In no wa& am,i'ruling on thiﬁ @otion'that the
State has, in what I am'aboﬁt.to gb over: | |

Mr. Isaacs, I think you mentloned to me off the.
record yésterday that from your. po;nt of view, Jou thought
that about five additional days woulq enable you to conclude;
is that corretté’

MR. ISAACS: Yes.

THE COURT: ALl right.

MR. ISBACS: .We have a'lérge numbér of witnesSes

but these w1tnesses won' t take as much tlme as some OSBI

THE COURT; Okay. I am going to do something at

thlﬂ tlme whlch 1s.probably.a first 1nstance in the State of

PR P

Iaam go;ng{xo scﬂedule the termlnatlon of thls

to controlllts case load and manage its case load and w1thout
ruling upon the State 8 Motlon,-I have arrived at the follow~

ing schedule which I'll give you at this time and which you

On June 29th, which is today, thls Court had: 1ndi—

cated that 1t would be w1lling to percelve untll 7:00 p m.

tonight and the Court is still willing to do.that, if
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if necessary and I 1ndlcated the 4tn of July hollday of

I believe counsel haé indicatedzSOmeoconflict-of'schedule

so there will be no.sctting for July Sth'in this cése;

~tha flve dayb whlcn Wr. Isaacs alludcd to is roally scheduled

_1nto four, whlch reveals my secret of caseload managemant.

 ragarding your duty in terms of handling that situation.

necessdry.

On June 30th, which is tomorrow, thls.éouftiwill
be in sesSion on this hearing —.ihat_is, if the hearing is
still in progress - from 9:30 a. m. until 5 00 o clock P. m.

ﬂext week ~July 3rd, whlch is Monday, the day beforn
the holiday, this Court will be in session, if thlS hearlng

is still in session: from 9:30 a. m. unt11 7: 00 o' clock p.'m.
course; we would not be.lnvolved thh thls,case and on July

5th, I have cases. scheduled in another cOunﬁy.ou tﬂatfday and

On July 6th, - the Court schedules the follow1ng

hours' Erom 9 30¢

ma“untll 7: 00 o clock p. m., if necessar

and~upon completioﬁ?bffthab'day s»testlmony, the Prellmlnary

Hearlng w1ll tarmlnate E It may be noticed by counsel tnat

-.. g
i ‘l oo

If you have missing witnesses, Mrx, Isaacs, I'd call to your

attention - I'm sure you're aware of 12 OS 688 and 22 0S 584

Also, there is some case law which I am sure you
are aware. There's just one other thing and that is I have

a new rule this'morning: I am no longer willing to listen

to cumulative or repetitious testimony or irrelevant testimony

Y
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and so the bottom line, I guess;'ig if it is'not something
new, I don't want to hear it, Mr. Isaans. |

8o with those announcements,_I’m ready fér'your'
next witness. | | | |

. MR. ISAACS: I'd like.tq say somenhing at this
time, Your Honof.

THE COURT: Yes.

MR. ISMAACS: Two of tne,witnessés that I‘cnnsider'
material to this case.are Mr. Larry~Mullinn.ana Mr. Bégge
Plank,_ We made an:agreement withfthe Oklanoma,State Bnreau
of InVestiqation; | | |

.WTBE‘COﬁRﬁ:H Are these. agants?

fYés, 'sir. That these agants would be

ava;lable on A 24~hour notlce.- I was notified,yesterday

that'Mr Mulllns recently marrled and is on his. honeymoon.

I was informea yesterday that Mr Plank was on annual leava

and he was out of state.
I would“ask the Court to schedule a-particular time
that we can take the testimony of Mr. Mullins and Mr. Plank

aometlme on the 10th day of July

THE COURT: No.' That Motion is denied. I have

- scheduled the termination of this hearing on July 6th, It

there is some time -~ there may be an axception to that, Mr,
Isaacs. I haven't thought of one yet.

MR. ISAACS: Okay.

1463
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. involved with the'State,'can arrange some kind of an agree-

' ance that he had alrnady had subpoenas to and of course, -

that with this agreement, Mr. Isaacs has yet'to give us

THE. COURT: With every rule, there's probably an
exception but you can file your Affidavit, if you have miss-
ing witnesses and I'll consider it when the time arises., I

am hoping that you and Mr. Wise as spbkemen for the witnessaj

ment for thes° men to be present if tHat s agreeable._.I
baliesve there is- an agreement on flle.

| MR.:WISE: It is the first time iﬁ my experiéﬁce
wa've entefedhihto an agréement‘and so .did the Director of
the OQSBI and so‘aid Sheriff Weaver, that we would'honor a

24 Hourfnotlce frOm Mr‘ IéaaCS, with exceptlons belng, of

A'-:

courSP' obviouslj 1f somewhat had a subsequent court appear—

belngﬁqqtfoﬁhstqte,qs?tqigg1nstance is. The point that‘I
rose to comment on, Your Honor} and it would only take a

mdment, is that I do think.that'théfCQurt,should be advised

24~hour notice.

MR. ISAACS: That's nqt-ﬁfue.:f;

MR. WISE: '3éy I finish my statement, Your Honor? 3
He has, on two different occasions, at 4:00 o'clock, as we

had recessed at 3:30 or 4:00, he comes to Mr. Thurman f—”I*

~would be glad for Mr..Thurman to confer with the'Court, and hf‘

says these are the peoole that I need tomorrow. Now, that s

not 24 hours notica from 4 OO o' clock or latar in the afterno:n
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until 9:00.o'élock and the Oséf”havgibroka their baqké tbt
get out and find ﬁhese paople after hours to get thém hére
-at 2:30. ‘ | | ;

THE COURT: Of courss, I havé ﬁrggd Mr. Isaacs to
line up as'many witnesses as possiblé. I#‘iSvpossible:that
he was oniy tryiﬁq ﬁo comply with my wisﬁes in seeking ——

'MR. ISAACS: Your Hoﬁbr, I would like to state in
open cdurt~that I‘did do that oh one occasion and on1§:so

that we could have a sufflcient number of w1tn=ss=s on the'

R n

day 1n qﬂastlan.? And thosa people appeared. And I have

glven 24 hours notlce to the OSBI. I called’ them yesterday

at 8130aor‘9:00161clock in. the morning ln,oklahoma C;tx;and
in Tahlequah and:agehtﬁfaéie hefeﬁthﬁs mgrﬁiﬁg that I called
for yesterday. i called this m§rhiﬁg'at 8:30¢or 9:00 o'eclock
énd they are gaing to furnish us %ith otﬁét Qithesses t6m6r~
Yow norning. - |

THE COURT: Mr. Wise, let me inguire. Do yoﬁ_know
whan Mulliﬁs and Plank will return?

MR. ISAACS: He doesn't even know.that they're gonej
ﬁrobably. |
| MR. WISE: No. I knew‘fhat Mr. Plank was on vaca-
tion but I didn't know that Mr. Mullins was on his hoﬁeYﬁobn.

THE_COURT} If you could chgck-pﬁﬂtha; for ﬁs;

MR. ISAACS: Judge, in view of these scheduling

procedures, may I have a ten minute recess to'make'afﬁelephonﬁ

)
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to Tahlequah to tell our investigators that there's bean
a change in thé scheduling and ﬁo mgve.Qitnessas for certain
dates?

THE COURT: I think that's reasonable. We'll
take about a ten minute recess-for:that pﬁﬁpose.

(FoiléWing-a ten minu£3fre¢ess, the proceedipgs'
continued as follows;)'ﬁ o -

. 'l‘hE COT;RT~

o g, rénae

A
Ao

;ﬁﬁhyéfﬁCall‘ydur nexglwitgess.'

: “Call Janice Davis.

|~.§

"% 7 U JANICE M. DAVIS,

recqlled'gsﬂafwntpe§squﬁpehalfjof the'Defense,.havihg

bsen previously duly sworn, testifies as follows:
DIRECT EXAMINATION

BY MR. ISAACS:

Q Mrs., Davis, yesterday you were testifyinyg and at
the end of your téstim§ny,_someWhere you asked if I had
receivad your repoft of June 5th of '78, and I hadn't and
you provided me a copy of it, did'ybu.not?

A ves, sir, I did.

Q Item A~-58~C, in that repor£, A-54-C and A-57-K

were slidss prepared by Dr. Hoffman of the Medical Examiner's

- Office, were they not?

A Yes, sir, they were each from different victims.
'@ »nd did you examine those slides?
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'-decomposed sperm. = Item A~54-C, which is the Guse's ana; '

appzared to be decomposed sperm. Item A-67-A, which is

0 What did:you see whan yoﬁ éXamLQEd those slides?
A On Lab No. A-58-C, which was Milner's anal smear
slide, from the'Médical Examiner's Office at the time of

autopsy, I determined it to contain what appeared to be

smear slide, from the Medical Examiner's Office, at the

. “dble"to determine it to contain what

[

Férméffsﬁ§&giﬂal%éﬁear;%lide fiom the Medical Examiner's
Offiééﬁ%éwéﬂé'éiﬁéféfgégtépsy, I determinéd it to contain:
what apﬁeared to beldecomposed séerm;. | |

0 v'.Wouldvyou Gescribe what decémpoSed spe?m ére?

A ' Yes, sir. In laboratory, .in the fo;ensic fieid;
we normally encountér'ﬁhat are - wg call intéct.sperm._ ThesJ_
sperm have a well distinct head —%fmény you can. sge thé.
crown in the head, you can see'the co1larvand a portion.of 
the tail'aﬁd these,éarticularlspe#m, in my opinion, are
spérm of these slideé, theg-wereMWhat,appéa:ed to bé:décom;.
poséd or deformed in such a way thaﬁ'fiéoﬁid not see ail
the distinct features_of thevhead; the collar ahd tail of

the sperm.

Q Dirgcting.your attention to.A-68~C, the Eilner
slide?
B ‘AI Yes, sir.

9] Was there a crown present=iq thét slidé?
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‘decomposed sperm?

can see the characterlstlcs I have prev1ously described

'head} the collar and the tall. However, a deformed sperm has

A Specxflcally,_l observed numerous sperm oﬁ gach
slide and to spe01f1cally recall whlch sperm had a crown,
whlch sperm didmn' t, which had a collar, which didn' t wﬁlch
had a full-tail - I'cannot say. In my-opinion, I can say.

as _to. what I obsqrvad
; Gi 3

éigjfeﬁnia a11~aflwhat you say, what appeared to be

d&composed sperm have & tall?

“JA"’ Agaln, I cannot comment on each sperm that I -~ -

decdﬁﬁosed or deformed sperm, cannot comment gspecifically
ae to which one, as to which part was preeent.as to which '

part was not present,

0 You said in'your report what appears to be

A Yes, sir,
Q Is there a difference betwesn a decomposed and a
deformed sperm?

A .In'my.opinion, a deformed sperm is one where YOﬁ

Q Characterlstics belng a crown, tail and collar? B

‘A The hsad, the crown, the tail, the central in fhe

an abnormality about. it that is unusual.
e Well, name some abnormalities which you would

consider unusual.

A Okay. The.mbrthdlogyvof the head, the shapas of thej
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"gition of =sach one.

'test that you used to dﬁtermine whether or: not decomposed

head - you can have onsg that would be extra large head you

can have one that has a rather small head, you can have somev

that are two»headad, you can- have some thar are vary odd

fderad a normal 1ntact sperm. In

z, "

mj oplnlon, decompoeed spkrm are such that they are elther

4 E

shrunk or” swollen from the'atmosphere that they have becn in)
- that you«cannotzsaewtheseadlstlnct features. Therefore, you

have to 51mply glve your opinion as to what you are observin?

Q In the Guse slide, did- you see a crown on the
sperm?
A I cannot recall specifically as to each ‘individual

slide. There were numerous of'theée deformad decomposed

sperm and I cannot racall specifidally as to how many‘and"‘

the shape and thg-abnormality or the deformity or the dsconpo

Q  In the Edrmer girl's slidé; would your answer be
the same to that.édestion?. |

A I would'siﬁpiy have to give‘'you an opinion;

0 Did yod usé any other type ofdteéts td determiné;
whethar that élide containsd what,you hava testifiad'to as
decomposed sperm? - | | |

A I don't understand the question. .

Q0 - Is the visual tesst with the naked eye the only

»

sperm were present in the slides?

3
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A The tEth tnat I performed on thesa siides ware

utallzed w1th the. ald ina nlgh powered microscope; not with

the naked eya.

'.féé " ell, you looked through a mlcroscope?

k ;i%?“ ,Yas, 51r, w1t1gmy gyas.

'Q:I 'Yoﬁ dldnﬂi.pegéérn any chemlcal tests?

A ., Yes,~I'd;d.

Q What chémiéai tests?

A I looked for the p;esenée §f choline crystals on:
all of thésé Slides, ' |

0 Did you see any choline érystals?

A No, sir, I didn't. This is a Florence test and

'-it is a test that is presumpted indicative of semihal'ﬁluid;'

However, I.did:not_observe any_choline'c;ystals.‘
| Q isn?t it true; Mrs. Davis, the,pnly Way we'kno&
that sdmething is in ﬁruth'and in fact seminal fluid, is £he~
preéence of sperﬁ? |
A The only positivaly --
C No,-no;'yés or no, iS'that,£rﬁéior'nof?A

MR. FALLIS: If it please the Court, we will object

" to the érgument with his witness and as to the form of the

question.

. MR. ISAACS: I would like to.ask for the witness to

|
\

‘ba responsive.

THE ‘COURT: 1I'll allow her to answer yes or no but

A
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" har’ answer.

A~54~B,. A~67-C and A-§7-B were also“slides taken from the

| to detect pressnce of sparm.

look, yes, sir.

gincé she 14 an exPert Witness, I will allow her to gualify
sl g . ) . .

'ﬁou'may answer yes .or. no.
“A. . '(By Miss ‘Davis) : Would you plesase repeat the ques-
S N R A SEE

0 Isiit ﬁo; cofrect thatjﬁhe'dnly way we can be
positive th&fla'particular.fiuid ;s'semen_is'to sea sperm
hlﬂmtfhnd?‘ | o

A In the 6éinion of:the_ékaminer{ you would, in fact, '
for a positive'identificatidn.Qf seﬁiﬁal‘fluid, you would
'have‘to obsefve, in your opinién, wh&t appears to be spérm._

0 Yes, thank you. Now, Item A-68-A, A-G8-B, A-54-A

three girié; is that correct?
A ,: Yes;-sir.
 yQ .:WEre'YOu able to detect ﬁfesenéé of sperm.in:ény
of those slides?

A At this time, as my records reflect, I was pnable )

'Q . You are still looking?

A There is a possibiiity that I will continue to

G Well , have youfrun any other'tests.on these slides?
A Yes, sir. The'microscopic exam locking for sperm

with the high powered microscope was done 6h all of these

slides. As far as'thé'Florénce test, looking for choline




404

-« FORM

07002

PENGAD CO.. BAYONNE. N.J,

10
11

12

13.

14

15

16

17

18

19

20

21

22
23

24

25

e w0 T T oo

" learnad treatises that you consider authbfitativa,on this

 particular type of work?

chrystals was only dons on the vaginal and anal slides.

P

A u-?ésﬁthéwgésf offﬁ§ regéllection.

Q How many tests have you performed?

A Loéking for sperm?

Q Yes, ma'am?

A - I would have to sstimate that and it would Bé in

the high thousands, I would think.

.Q How long have you been a chemist for the. OSBI?
A Three yesars.
Q ~During that time have you ever testified in a

case that you found what appeared to be decomposed. or deforme
sparm?
A T£i5~is my. firsﬁ ﬁiﬁé, sir. |
Q Okay; That's all -- weli, let ﬁé-aék just aléduple
of more. | | |
h Would you give me the names of sbme'authqrities?nf
THE COURT: You{Ve already aSkéd that quéstiqﬁ._
MR. ISAACS: I haven't asked_abdﬁt tﬁis parti§u1ar
tast. I've asked about thé}acid phcsphatasé an&-blooé-groupm
ing.tést. a | |
THE COURT:__Okéy, gd_aheéd.

Q ‘Mrs. Davis, would you give me the;hamésfcf_some
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. to Dr. Hodgekiss' book which is known as the founder of

dated 1953 publication.

rauthoritative, simply as reference books to determiné; you

, know, what you want ﬁo'find out -about abnormal sperm, .

A ‘?Eéiti§u1$ﬁﬁtyﬁe of work?
Q Yes, the detection of deformasd and decomposed spery
A Yas, sir., Gradwall's Lagal Madicine is a very,

wz2ll accepted refersnce source, razfersnce source in the

forensie field as far as abnormal sperm. It reflects back

abnormai spern, deférm&d sperm and as such. .
) wnat's his book?
A Hodgkiss?
Q Yes;:ma’am?
A I believe the title is -1 can't recall the title.
Pﬁblication is 1944; |

0o Any others?

A I think it's Virility Sterility, but I'm not sure.

Q Virility?

A Virility Sterility. There is a book called Crimina

investigation by Kirk which deals with‘morthology of"sPerm,

0 What else? Any others that you would consider
authoritative?
A f I consider these books bf'referenéé; not complete

Q0 You don't consider Gradwall's authoritative?

t?.

A Not the entire'bookﬂ”hd}‘sir.

P
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as many other referencss.

. to those books?

Q Do you considéi that bortion oﬁ:decomposed sperm
.aﬁthoritatiVe? | |

A I do not consider anything in its entirely au;héfiml
‘tative, | ~

9] Have you;Writtén books in this'field?

A Wo, sir, I have not. '

Q liave you presented papers in this'ﬁiéld?
A I have not presented paéeré'in this field,

Q Mr. Hodgkiss' book, Virility Sterility, is there

any particular passage in that'boqk-whidh yoﬁ consider
authofitative?‘ | |

A Simply use it as a reference source and I cannot
consider anything éoﬁpletely authbfitative unless,looking at
a senteﬁce or something of that ;Qrt}‘l canﬁot take a chaptéx

book or entire book and say it is, in fact, authoritative.

9] ‘Do you rely upoﬁ Grasswell, Hodgkiss and Kirk?

A Yes.“ | |

Q For réference?‘

A Yes, sir. I rely upon tﬁem for refersnce as well

0 And part of your opinion is based upon refarsnces

A Yes, and others.

G What othar books?

A . There are nhmerdus articles written by men of A_J
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expartise, in tﬁe field of virility sterility. Thesé are
articles are pubiicatiohs and theay are in books found in
medical libraries. BMost of'tﬁese articles‘aré foundhin
books called Virility sterility.

0 Could you give me the names of the authors of some

of those books?

MR. FALLIS: If it please the Court, at this point

we would object. This would be improper direct examination.

He has called this person as his own witness, ask the guesti

and-we would in no way challenge her ﬁualificétions,
N MR. IéAACS:l I didn‘t;céll her'aslah expert,.Judge.
THE COURT: What you're asking is ﬁot too'pi§bative;
Mr. Isaécs. | |
MR, IéAACa: Well, I'm sorry you fsel that way,
Judge., "I think it is very mate;ial.
| THE COURT: Why don't I allow her to give you a
couple of names and we'll move on. |
. Q Give me names of a cbuple of books that turn you on
when you read:them about déc§mposed sperm?
A - Mr, ISaaﬁs, I aﬁ‘nOt turned on by regding.any of
the books as refer@nces_td,fhisﬂsﬁbjebt‘mattar;

G Give me the names of a couple of passages from a

couple of books whichjybu think would be authoritative?

: 3,

A . You want articles or names?

L, =) s er L e
T 50 ¥

P R S AP
<. ‘Artidéles, names,

i e

_anything you can consider authori-
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h ave at this time, Mrs. Davis?

'| ‘tions, Your Honor.

_tative. Judge is going'to limit me to two or three of tham
so give me some good ones; Judge aayé.two. 
A Okay, These are as referance materlal, not total
authoritative. There is é man who has done numerous fears
of study in the field whose name is Dr. John McLeod.. There

is a book called the Blochemistry of eminél ¥Fluid, which is

referred to a good refar@nce source 1n the field of forensic
serology; The author is,Thadeus Manp.

Q How dé»you spell that?

A Thadeus?

Q Yaé ma'ém°

A'_ I bellch, to the bast of my knowledge L”H‘D“D“E“U“

Mann, M~A-N-X.

Q Have you prepared any othgr:répofﬁs that I don't

A po I have any others?

0 -  -Yes, ma;am?- |

A 'No, 31r, thls lS my last report ”
'TIE COQURY N Cros; axamine? -

‘MR..FALLIS; Just a moment;.Youeronor; ;szques-

THE COURﬁ;. You may step doWnl

“‘MR' WISE, I mlghtxmaka an’ announcement w1th regaru
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Pefense Monday, i1f that is cénvenient. ﬁr. Plank, who is
in Florida on vacation says hé's been on this witness_stand
and it would be repetitious and repetitive for him'to:ésﬁe.
He says that's all he knows and he is in Florida.
THE4COURT:‘ All right}‘ We will take up the.mattér
of Mr. Plank at a;latar.time.' |
~ MR. ISAACS£ I wanted.té e#amine him about. the

plaéter casts, Judgé; that he had prepared, what shoe'sizé'

' they were.

THE COURT: Fine. 'Calllyéurunext witness;'
'MRS.‘DAVIS: .Am I excused from this Prelimiﬁary
Hearing? | | |
e COURT: Yes, ma'am.
| MR.‘ISAACS:V Thank you for staying overnight.
'MRS.PDAVISQ.fAm'i excused; Mr. Isaacs? |

MR. ISAACS: Yes, ma‘am. Call Mr. Wilkerson,

Dick Wilkerson.

THE COURT: Raise your fight haﬁd.‘ Do you swear

to tell the truth, the whole truth and nothing but the truth,

' so hélp YOu God?

- THE WITVE°°‘ I do.

JAMBS RIQHARD WILhFR ON,

!‘El‘ [ "'-

'flrst duly sworn, tEStlfles as follows-

COY YT Y Rt EXAMINATION

1477



- FORM 404

07002

*rNLAD CO., BAYDNNE. N.J.

- 10

11

12

13 |

14
15
16
17

18

19
20

21

22

23

24

25

BY MR. ISAACS:

0 Mr. Wilkefsoh,.would fdﬁ ﬁtate your full name,
please’l |
a- “'Iy'name is James Richafd'wilkersén.
g. What?s:your oécupatibn?
-0 :i'miDeputj Director:éfzthe Oklahoma-étate Buraau

of Investlgatlon.

Q Dlrectlnc your atténtlon to the l3th of Jane, 1877,
didzyou'go to ‘Camp Scott?.

A No, sir, I did not.

Q._. Did ybu'pértié;pate in that iﬁvéstigation at a
later date? R | |

‘A “- Yes, ;ir.

] And whan didﬂYOﬁ.entei that invegtigatipn?

A The 16th. |

¢ fUpoﬁ entering that.investigation, did you go to
Camp.Scott?

A Yeg, sir._

Q;'~ Will you tell me what you dld when you arr1v0d tnere
, 25M_ %I. ; w1th upcrv131ng Agent Ted Lempks, Dlstrlct

L Ty 4
a P

;”Qgr What WELS

ourfduties?

'A”'  I'was sent over by +he Dlrector on a speCLal tour

to see 1f there was any way we could lend any more: assmstance

or whether or not any mMOYe manpower was needed, or generally,
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Cif anything 9lse could be donp.

anyonez ™ "y S
| A No, sir.
Q Have you been present when any interviens were
conducted? |

Q Mr. wilkerson, are your dunles with the OSBI in
a supervisory cépacity?

A “ Yes, sir, thaj are.

Q Do you acthElj part101patn in the 1nvastlgat10n

of crimes?

a Wo,'éir, just in staff functions.:

Q The 16th day of June, 1977, did you part1c1pate in|

any 1nvest1gatlon°
A No, sir. .
Q Did you receive any evidence from anyone?

"A THo, sir, I did not.

Q . Did you séize any evidenné at nng,}dcatiOn?

A 'No,'sir.. /

Q Mr. Wilkerson, did you interviaw_anyiwitnasses on
that daté?_ | a N

A~7ﬁ ﬂo, Sir;“

Q During the investigation of theCamp Scott hon1c1des;-l

have

you taken any written statements from. anyone?

,‘" O

K No, 31r.“‘ SR

‘ﬂQ Fave you %htef»any tape recorded statements from

-*:.f ,9‘} ',uh

1479
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- céncerning the pictures that were subposadly left by Géne

A Yes, sir.
N Will yéu tell ne whep that was, to thé best of
your ?ecollectioﬁ? ”
Av Earlier this year, when we ﬁalked to Larry Dry.
Q . Where was that interﬁiew conducted?
A In my office.

Q0 . Was that interviaw tape recorded?

A ' No, sir, it was not;'

Q Was it a vefbal interview?

A Yes, sir.

Q Would you tel1 me:whét;yéufdiscﬁsséd'at thatntime

Lerdy'Hart in the_caveéce;;gr area?.f=
fAA. : I don't_reca11 §i§tures being diSéﬁssed sﬁeciﬁicélly;
sir. o '
Q DlQ you show him that photographlc shbw -up at that

tlme with those p1 + res? ) pﬂ

Mr. Dry.

Q Was he brought from Granite Reformatory?

A 'Yes, sir, he wés. -

Q Was Mr..Dry promised énf mbney ﬁo héip yBu find Gang
Hart? | |
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A No, sir.

N Promised parale?
)< No, sir, hes was not.
0 He's out of the penitentiary on special leave to

assist youa'is ﬁé not?

A Not at that time.

0 After you had that interview with Mr. Dry,:did you
request that he be given a spacial lszave? o

A Yes, sir, I did.

0 To whom did you submit that. request?’
A The Director and myself went to the Governor's

Office and met Bob Morgan, Chief of Staff for'thé Governor,
The Governor was out of town. Mr. Morgan got him on the
phone, advised him of our request and he granted it.

o What type of sentencing was Mr. Dry serving in

the: rglormatody,

-k
P

t'wid af escape charge, I believe, sir.

N

el . " i

that time promise Mr. Dry’any.ménéy

ES

to help them locate;Gens-Hart?

A Ho, sir.

0 Promise him.aﬁy_spééial consideration for péroié?i
A Nc;"éir. ' | B

0 You.say'théy'let him out on'ieavé:..ls he in youf,

custody at all times fhereafter?

A Not directly. He repprﬁed in‘eVgry.day;




« FQRM 404

07002

PENGAD CO.. BAYONNE, N.J.

10

11
12
13
14
15
i
17

18

19

20

21
22
23

24

25

[ ]

Where did he reside during this investigation?

b

In Locust Grove is my understanding.

D

WhétlAgent has ﬁhe dﬁty to make'qcmmunicationé,
‘daily communicétions with Mr., Dry?

A Ted Lempke.

0 Anybody'elsa?

A Larry.Bowles did from time to €ime and I believe

Mike Wilkerson at a,latef date.

Q Mr. Wilkersdn, are you related:to Mike Wilkerson?
a Yes, 8ir, I'amT

0 Pat Wilkers¢n?

F Yas, sir. “

Q .Did Mr. ny spaak tO,yéﬁ:about some,letteISrthat

e _-d”inzthgwmai;_ﬁtkthenGranite RefdrmatorY?

LR e
e

Do you khnow who has: them?

A "No, sir.
'fQ‘ :Haveﬁ?qu}&ver éeén éhoge letﬁars?v
A Wo, sir. | o
0 . Do you know for.é fact'that_ﬁhey do exist?

A No, sir.

Q Does any law enforcement_agency,7to your knowledge}

have those letters in théir;poSSeSSion?
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A No, sir, not to my knowledge.
Q Mr., Wilkerson, after Mr. Dry had béen’ sent to the
Locust Grove area to look for Mr. Hart, did you have any

- other involvement in the investigation of this case?

A well, in my pbsition, of course, I'mpnitored the
investigation.
0 Let me ask you, -did you‘personally'go to Locust

or supervise an investigation of any nature?

A o, sir.
Q. Pertaining to these homicides?
A No, sxr, not after Dry was let out.

g had a 1ittle trouble with the law since

thaﬁ;#imér has he not?

Y e st

'.iA:fm-That Sfmy understandlng, sir.
‘8 Has he been pramlsed any lenlency for testifying
in this case on matters now pendlng_agalnst him? -

A Not to my.knowledge, no, sir,

Q Now Mr. Wilksrson, are vou famlliar with the rules
“and regulatlons for mail at the Granlte R@formatory?

‘A No, sir, I'm not. ’ |

Dry later gave a taped

. Q Were you present when Mr.

interview to Mr. Thurman or;aﬁotherwagent?

|
. |
a No, sir. ;

|
i

|
|

8
\

i
i

Grove or Camp Scott or someplace to conduct an investigation

148
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on Mr. Hart to keep him from ﬁolesting a thirteen yeér old'
girl October, some year back. During the interview that you
had with him in Oklahoma City, did he mertion that to. you?

A -No; sir. h | |

Q He testified ﬁurthet about lettets-that he said
Mr. Hart had.written him. Dig hs'mention that to'yoﬁ?

A y"Yés, sir. |

MR, FADLIS: .I'm_goiné to object to. that. That's

been asked. | | -

R covRT:- Sustained.

L LR Some glctures wpre found in Camp 8cott, Locust

Grovsr area,vsouth of Locust Grove about six mllas snortly

aften the Hom1c1d€s

; Mr., Drv testlfled that Gene Leroy -

, hart had thOSL plctures “in nis pocket back in 1973. Did‘heA'

'mantlon that "to you 1n’that interview?

A ;' ¥és, sir,.ho-mentioned it.
Q Were you present when HP was shown some.photograpns_

of a bunch of puople at any tlme°

A NO,'Slr-w« |

-Q I need to get the time saaoence and I falleu to.do

so. To your best estlmat@,'what day was 1t that jou had that‘

I

'interview w1th'Mr. Dry 1n-0klahoma Clty,‘Mr. Wllkerson?

A Sir, I don t remember exactly the date it was.‘.Tha

date the Corrpctlonal Offlcer flrst brought hlm to Oklahoma

City.




- FORM 404

0700_2

PENGAD CO.. BAYONRKRE. N.J.

10
Rt
12

13 |
1
15

17

18

19

20

21

22

23

24

25

;lng of theAnurder ¢harge. ~I undérstand'they increased their

'efforts 1n thatwarﬂa but uhere was an unlawful fllght warrant

of names, Judge .

'Miami,‘Oklahoma, was one.

0 Mr. Wilkerson, would that have been after the
first part of'1978, sometime in March or April?

A Yes, sir, probably around'there

- Q Did you coordinate £he~efforts of any law enforce-

ment agencies during this investigation, sir?

A Wo, sir.
Q  When was the FBI called into this investigation?
A It's my understanding,there wa§'an unlawful flight

warrahﬁ outstanding against Mr. Hart, subsequent to the f£il-

preVLOus to that t;me,

:Tf@e Can you gmve me: the names of tne acents that par~

ticipated in that“lnvestlgatlon?

MR, WISE: If it please the Coﬁft;‘we conside;.this='

to be outside the realm of the knowledge §frthis“witﬁé$éf.
If hé wants to intérview.the FBI, call them.” o

© THE COURT- Well, if the witness says he doesn t
#now;'ha doesn't know. Do youlknow?

MR. ‘ISAACS: He's just going to tell'ma a couple
a (By Mr. Wllkerson) Les Farris, Residenﬁ Agent in |

Q Do you. know anybody else, Mr. Wilkerson?

A The other égent ~_of another~ag§ﬁt-wasf?hil, but’

14385
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1 B don't -remember his last name.

agents he's requested, milling arpuhj_in'our officeﬁf-If
‘he would tell us the next three he w%nts, we could have them

outside the door,'ready to go.

MR. ISAACS: I baliave that's ell.
'THE COURT: Cross éxamination?.
Mﬁ; WISE: Just one gquestion.
. CROSS EXAMINATiON
BY MR. WISE:
..Q_f.'Mr. Wilkérson, do you know, hadeoh.ahd the

.Dlrector not aons to the Fovernor and asked for a furlough,i

: v e \‘

fa@;you know‘whun Mr.fDry?would have been releasad from

|
prmson anyh@w’_ﬁnT

'“Seotember, il

Q'“‘“Just'a"matter'of a few months? .

A Yes, sir.

MR. WISE: That's all the guastions I ha&e..
THE-COUR&: Anything,further; Mr. Isaacé?

MR. TSAACS: Wo, sir.

THE COURT: You're excused

MR. ISAACS: I call Mr. Harvey Pratt.
'MR. WISE: If it please the Court, in this brief

Vinterim, if Mr. Isaacs would tell us, we have all these

TEE COURT: Micht be a good idea;

1R, ISAACS: Let me get my Teports out here. |
. : 1

i




1 THE COURT: Would you raiss your right hand. Do

. 2 you swear to tell the truth, the whols truth and nothing but
3 the truth, 50 help you God?
4 | MR. PRATT: I do.
5 | .~ THE COURT: Ee seated.
6 | - W UHARVEY PRATT |
7 called as a w1tn§b;'on $@nalf of th@ Defﬂndant having baen
8 | Lirst duly sworgﬁitestifies ‘as follows:.
9 | it oy DIRECT EXAMINAT%ON

10 BY MP. ISARCS:

11 - Q. Mr. Pratt, would you sﬁate fouf full name, plea &?
12 A Harvey Phillip Pratt... |
. 13 Q  Back there in June ofv- 1977, what was ybﬁr océupa-
.‘ 14 _'ﬁion?
15 | A Agent for the Oklahoma State'aureéu chlﬁvestiga"
. 16 ‘-tion} o
é 17 -0 .wﬁich officé do you work out of?’
é 18 '"ni. A The Oklahoma City Office.i
‘i ig QO .On the 13th day of June, were YOgicalled Quﬁ_to
g 20 | conduct an'investigation in LQCust Gfove,.Oklahomé at Camp
; 21 | Scott? | |
: 292 A ' No, sir, I was ﬁbt.
é3 0 Did you latar go there to conduct?
o4 A Yes, sir.

¢

o5 e What day was that, Mr, Pratt? | . o 4J.
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A The following Sunday; I don't remember the sxact
date.

Q All right. What time did you arrive at Locust
Grove?

A ApproXimately-E:QO, 3:30.

¢ For what purpose were you sent there?

A To assist iﬁ ar. investigation.

Q All right. Tell me what yvou d4did £o assist in the
investigation? |

A (No rssponse.)

Q pid you seize evidence?"

A I personallyldid not seize any evidenca.

0 Did you interview any person?

A Yes.

Q Where were those intervie&s conducted?

A Some at residences and some at a residence.

Q What were the names of the persons.that you inter-
viewed?

A I don't really recall ﬁhe name of the one individual

and I did interview - a brief interview and follow down a
lead on a subjsct that was seen near| the stream carrying.a

plastic bucket.

0 Would that have been the fellow by the name of

Chaffin?

L

a2

i
i
N
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0

2

Q

A

Q
é#idénce?

A

O

A

“ T ¢alled to 'Kenneth Chaffin.

' Have you heard thaﬁAthéy \

efaerence +o Mr. Chaffin?

.

Who did you interview in
I'm sorxry?

Who did you interview'in;ﬂeférence~to Mr. Chaffin?

*“falked to Him personally? |

-.Did you obtain, some posms from him?

I did not.
Did he tell you about some| poems?
He told me that he wrote poetry.

Were any of those poems later seized by anyone asg

I have no direct knowledge of that.
In other words, you weren'T there?
NO,'Sir. : : ) ) 'l.

re?

I read in the paper they wera.

¥r. Pratt, on that'Sunday fternoon, did you inter-| .

view anyone other than Mr. Chaffin?

A

0

Yl

No, six. -

I guess that would have been about June 20th, June

1%th; is.that correct?

A
0

A

When. T arrived?
Yes, six?

Yes, sir.

1489
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‘Shroff residence?

o) How, on that afternoon, d

té_ _Atu;hy ;imé‘gu%igg yoﬁf i
Scott area, did you g6, te the Jack
| ﬂ.:A?M?ﬂf*may %E#§f5één on the ba
at one.tima but I never did go to 't

Q- Was that in August, later

A Yes, it was probably late

) Did you go on the back si

‘residence propearty to a cave?

A I was on that hillside. [ did not go tc the cava.
Q 'Did you take any ink scrap

A I did not.
o) Did someone give you some

cave wall?

A Mot to my knowledge, I do
‘MR, ISAACS: Ist me refre

3 I have hsre a copy of a T

Mr. Pratt. It states that on Augus

A Yes, I transported;

Q Do you knéw who gavé you

A To the best of my recolle
did. | | |

Q0  Also on that day., joﬁ tra

id you' go to the Jack:

nvestication in‘the Camp
Shroff residence?

ck s;de éf his property
he residence. o
~onﬁin Auggst? | .
r dq..

de of.Mr.'ShrOff's

ings from a cave wall?

ink scrapings from a

n't recall. -
sii his recollection; Judg%
cchnical Examination Rapor

£ 16th of '77 ~=

those; do you remenber?

ction, Sheriff Wisaver

nsported some cigaretts

T,
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TR PR S
PR .
PR

L

- bdbts with'iwhite £ilté¥si: is that corresct?

T Do ‘you knaow :who gave you thosa?

. A . The Sheriff. . .

0 Did you interview anyone about the Jack Shroff

burglary?
A I personally don't recall interviewing -- ves, I

did speak with a man that lived nesar Chouteau. I don't

recall his name.
Q  Was that a colored man?

A No, he was an Indian man.

Q0  And that was about the Jack Shroff-burglafy?‘

A Well, not - not specifically. It was ~ I think he

had kept some cattle there or sometﬁing and wg --

Q  Mr. Pratt, did you interview other persons with

reference to the homicides at Camp Scott?

A I'm sure I did, yss.

0 Could you givé me the nam

A I don't recall the names.
there?. |

s of those people?

If you have the report

) Okay, on 7-7-77, that WOu%d'have been July 7th,

you submittad-a torn colored photograph, takenjfrom'a storage

house at Camp Scott; do you recall that?

y:\ Yes, sir.

Q © Who gave you that photogrs

1iph?
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Wit [
i T

A jfoundit.. .

Q" “Whete was it found?

IS

lifhs1as on ‘cam ‘Scott's gre

shed.

Q  Was this supply shed located in the middle of

Camp itself?

A YeS}'in a -- where the~bﬁildings ware groups of

buildiﬁgs along the roadway»theréf
o Would]You.describe what th
A It was of ——'to“the:best.c
of a young girl, ﬁfobably --
Q | Was this pictﬁre torn?
A Yes; sir, it was torn iﬁfc
layiné on-a tarpaulin. |

0 Is that the picture that w

~ ‘number of Girl Scout Counselors?

A I have no idea.
Q Mr. Pratt, did you find an
storage closet that you felt like mi

case?

A No, not ﬁnless_yod wou;d qe~mo;e speéific\‘

0 Did you find a pair of shoés?' | |

A | I don't rscall finding a pair of‘shqes.-

G Mr., Pratt, 4id vou particibate in any ééarchés with

dogs?

)undé,“insidé a-supply

Lat'piéturé.depictéd?

f my recollection, it was

) numerous pieces and

as later shown to a

ything else in that

ght be evidence in this
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@,I.was;tﬁe;e_yhen the d#.s were being used but -
Q Which day wers you thaje~when the dogs were bsing

A Oh, it was probably ~- the dogs were in and out

ally did not lead the dogs or --

i
|
! S .
- of there, the Sunday andtne.fOIJOWing Monday,5but I person~

_Q " pid you follow them?
A . I may hava, just around)thé camp area.
Q ' Did anybody ever rsoottﬂto‘vou that a person the

uldogs war@ tracking had lef* Camp Scott had come back in

there on Frlday nlght?
A Which Friday‘nicht?
'Q " Frlday nlght pra cedlng lune ”Ot:m'>

MR. WISE: Ifzit please the Court, we have to

',object to the form of this quastlon as leaulng and suggastlvm

‘Thls is his witness and wa are on]d re

THE COURT: 1"11l sustain 1t on the basis of hearsay

ask your next quaestion. )

MR. ISAACS: Judqe, I;m not asking for an out of

court statement to offer or Drove anything, just whathar hu

|
neard or had a convarsation. %
3~ Did you 1nvest1gatg thn% act that somebodj wiao had
)i

hzen involved in those hom101dws, someon# tracked bv the

dogs to ‘Jack Shroff's. did vou. 1nvtq+1na+n s Fraalriae ~F

|
i
1
|
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" of thers, the Sunday and the folléw#hg Monday, but I psrson-

- dogs wéré'tracking had left CampJScdtt, had come back-in”‘

‘This is his witness and we are on direct.

hzard or hadé a conversation.

doys to Jack Shroff's, did you investigats the tfacking of

that psrson from Camp Scott to Jack Shroff's and back to the |

N

: T T ] L o
ﬁuté-rr;%g V:f,'.yghyﬁgh the dogskwere-being usad but Wf
o Q ,Whicﬁ'daynﬁer;'yoﬁ there.%hen the dogs wers baing

uéed? ' a

A Oh, it was probably ~—'th% dOgé.were in and out
o

ally did not lead the dogs or --

|
|
@ ' Did you follow them? |
A I may havs, just around the camp area.
Q  Did anybody ever report tq you that a person the

there on Friday night? : 3
o .. 1

A ‘Which Friday'night?_,_ |
- ." . . § L ! )
Q Friday night preceding June 20th?
- ' \ o ‘
MR. WISE: If it please the Court, we have to

object to the form of this guestion as laading and sugysstivs

“THE COURT: I'll sustain it on thae basis of hearsay
Ask your next question.
HMR. ISAACS: Judge, I'm not asking for an out of

=

court statement to offer or prove anything, just whether he |

0 Did vou ihvestigatﬁ:the fact that somebbdy who had

bzen involved in thosa homicides, someone tracked by the

R v
oAk
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canmp?
A I was not; I did not.

0 Do vou know if anybody eﬁse.did?

l,
A I'm sure several agents did.
Q  Dbid you seize any other i%ems of asvidence, Mr.
. Pratt? :

- THE COURT: Ha's already Festified he seized no

evidencé dufiﬁg'the investigation.ié
- MR. ISAACS: Weli; he just tastified‘hé picked up
a picture, too, Judge. He says be more Qpﬁcific."
o Db.youlrecall picking up ;hy cigarette butté at
' o ‘

any particular place?

:-A“" I don't recall.

0 Ha§e ?ou had a chaﬁce to‘%eview.your'repqﬁt‘before
testifying? | é
A i‘ No, I have not. |
Q  If you did that, would yoﬁ{ba able to re@emﬁer
betﬁer? | |
| A Yes.,

|

MR. ISAACS: Judge, I ask that he be allowed to
review his reports and refresh his récollection,
' THE COURT: What are vou talking about?

MR. ISAACS: Judge, I don't know how many reports

hevsmeitted.

THE COURT: Don't you haveéthem?f
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; furnishéd him, Your Honor. i

MR. WISE: He certainly d?PS, Your Honor.

MR. ISAACS: ©Ho, I askad taat they glV° me . all Hr.

Pratt's reports. I've got the"Tecnglcal Reports, Judgs.

\

: That's all I have, Technical Raporté.

MR. WISE: We are at a lo$s. He is reading from
I

" the reports that he s asked him to testlfy from. I'bresumey

he wants him to reac the reoorts ha E got in hls hanas, which

would only be renetltlous to the informatlon we ve already

i

MR, ISAACS: Well, thers ﬁas a lot of evidence that

was analyvzed and we don't know wheré it came from or who.

|
THE COURT: Well, he's your witness, Mr. Isaacs.

got it, who picked it up.

If he's not preparad to testify, I don't know what to tell
you. Do you want to recall him latei on today?

MR. ISAACS: I'd like to ask that he be able to

refresh his recollection from his report.

THE COURT: Why don't you just excuse him and call

another witness.

MR. ISAACS: Do you want to read your reports and

coms back ‘in a little bit?

MR. PRATT: Okay.
- THE COURT:-Acall.ydﬁr hext@witness.

MR. ISARCS: B. G. Jcnes.

1fi;§ I',it please tha Court, wa'd mal our
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. same offer. If Mr. Isaacs would 11Le to assist us in moving
minute, Mr. Isaacs, to line up someynames?
would ask the agents to read.the reports to rafrhsh ‘their

‘You line up somz names.and give them to Mr. Wiss.

,tmll the truth, the whole trutn and. nothlno but the truth, S0

‘called as a witnass on behalf of the Defendant, having bsen

the thing along.

l
' |
- THE COURT: All rightf_ b you want to tak@ a

i
i

MR. ISRAACS: . That'é fine.

)

MR.'WISE:' I'd bs glad to do that if Mr. Isaacs

memorias before they gét on ﬁhé wis h SS'stand.

fHE COURT: They're vour %itnesses, Mr. ISagcs.

, ) |

MR. ISAACS: Could i‘ée§ éll‘of.them out in the
hall:and talk to tnem? | . |

THE COURT: Yes.

.MR.‘ISAACS: Thank ‘you.

THE COURT: Don't také bué about.fiva minutes.

MR, ISAACS: T won't.

THE COURT: Raise your riuht hand. Do you swear to|

h@lﬂ vou Goad

THE WITHESS: I do.

B. G. JONES,

£irst.duly.svorn, tastifies.as follows:

DL Nt DIRECT MEXAMINATION
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“homicide at Camb Scott?

O

Mr. Jones, would yoﬁ'stage your name?
A . B, G. Jones. ‘
0 ,;What ofﬁice do you work éut of for ﬁha.§SBI?
A ‘Mcélmstar. | |

Q Back on Juns 13, 1977,'did you investigats the

A No, sir.
that investigation?:

A  Yes, sir.

Q0  What date?

A Juen 7th, 1978,

0 S

“Where dld you. go on that dav°

A Oklahoma State Panthntlary.

Q For what puruose? o

A -To 1nterv1ew Jlmmy Bunch.‘

"Q . Who requesged thét ypu»gq:interview Mr. Bunch?
A My supefQisor: | | |

Q =:What is his name?

A Ted Lempke. .

Q pid he_tell,yqu.for7wh§t;pufpoéé vou were going to

e, Bunch?

PARTELS

1f he nad anilknoWledge that may be pertlnent to the investi~

» ‘.!

Q  Were you later called in to do something concerning

gata.on.a, oy
v

1497
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0 And did you go to the penitentiary and interview

Mr. Bunch?

A Yes,'sir, I did.

Q Dia yoﬁ make a tape rﬁgofding 6f that intérview?
A No, sir;:

0 Reduce that to writing?

A Yés, sir.
.Q .- Dpid M;. Bunch sign“thaf?
A . No, sir..
Q pid helrefuse to'sigh it?
_MR..FAL#IS} If it please the Csurt; at this
p01nt, wa'd object to this as beinq totally outs1de the

scope.of proper examinatlon of his own witness.' If this is

a further attempt to impeabh a prior witness that was célled,
Jit 1s improper.

-MR. ISAACS: Wéll it's never lmproper o 1mpeach .

a hostxle w;tne°s, Your Honor. - And i€ that‘w1tness wasn't

hostile, I‘ve,ngveriseen onn

Mﬁ.‘FALLIS:‘ Wpll I guess you mlcht say that.

-~ THE COURT Objectlon is oerrulod at thls point. "

'u.

: .'3316 he‘refusé to 51gn that statement?
. A I d;dn -t asL hlm to 51gn one no, 51r.
X v § - o
7 :Q
Q 'So you wrote it'dué in. your writing?

1498
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A Yas, sir.

Q Who else was Present?

y:3 Joe Collins.

Q  And what is Mr.. Collins' 6§Cupa£ion?

A He is an Agent\for the Oklahdma'sﬁate Bursau oﬁ

Investigation, at Mcilester, Oklahoma.
¢

o
L

,’{$Q3“.fﬁdfyoﬁlhaygﬂaiqqpf of thét stataméﬁt with you hers
tdééf? B PR | |
| réjffﬂmg? gl&; i;éo §;t.
,:i?:;,{ggulﬁﬁlfseéég;copy 6f_tﬁat'if I cOnﬁacted you‘iﬁ'
Oklahoma City?
.'A I don't -~
ﬁR. FALLISr' Exguse me;rmf. Witness.h If i unde£~t
stand COrrecﬁly} the égént has tastified‘that,ﬁ; made notes
of his interview. He's referring to a statement, not_a’sworn
or éigned statement of.ény typgk.
THE COURT:' I'm not s#ré-of thé nature of your
objection, Mr. Fallis. | ~
MR. FALLIS: My objegtibﬁ is that cdunsel:is trying
to get to sonms work'product,.thequﬁicer's field notas, which
he is not entitled to. |
| THE COURT: Your objéﬁ%ipn is to what any agrasment
that .the witness might make to.féknish him'a;;opy;’is that

what you're objecting to?

MR. FPALLIS: Yeas. ' ' |

1439



- FORM 404

FENGAD CO.. BAYONNE., N.J. 07002

10

11

12

13

14

15
16
17

18

19

20
21
2
23
24

25

THE COURT: That objection will be sustained based
on the ‘evidsnce so far.
Q Mr.'jopeé, at that time you interviewed Mr. Bunch;
what did h@ tell yoﬁ? |

“Ai an old me that you came ‘down to visit with him

.t‘f

P,

iana had asked that qa testlfy on G@ne Lwroy Hart's beshalf
and that he nad -= you had tape recorded certaln portions of
hls intaL§1aW. You had Lnstructed himn what to say o&f the
tap; and lnstructud fiim what to say on the tap and that - to
‘tell that the OSBI had promlsed him a parola if ne would
testify on Gene Léroy-Harﬁ's'Behalf;

Q  Did he tell you anything elsé abpﬁt'thé iﬁter§iew
that T had with him? |

A . Néhe other than you had recorded it.

Q What‘was déﬂe-with Mr. Bunch's statemént after you
had taken it?

A I reduced.it to‘wrifing, ny own writihg.

0 What aid you o with it then?

A  it's on file,

0 'bid you request that Mr. Bunch bz tfansported‘to
the fulsa City Jail? |

A No, sir.

0 Did Mr. Bunch at any time make a reference to

having sent a letter to a woman named Jane Camp in Tuiéa?

A Not to my knowledge, no,.sir.
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0 pDid Mr. Bunch at .any time make reference to hav-

ing in that letter, instructed her to ask me to come to

'McAlester to take a statement?

%EOﬁHthﬁb&-énything about any letter. I don't

~

know that Jimmy Bunch sent a letter.

'jQ 5. 56f$;&.kn9withgt - have you everrhéard of a woman
na@gQLJﬁne‘Ca@p? | |

a . Yes.
Q You inter?iewed her?

A No, sir.

Q Do you know a womaq} any other women -that Mr. Bunch
writes?'_
' A | No, sir.
Q | Do you know who requgsted'that Mr. Bunch be trans-

ferrad from the State Penitentiary to the Tulsa City Jail? '
A §o, sir, I do not.

0 - Now after you had interviewed Mr. Bunch, did you

‘later do'anything~else concerning this investigation, such

as interviewing any other witnesses?

A No, sir.
Q  Did you seize any evidence?
A I don't know whether it was evidence or not.

Q Did you seize anything?

A I seized a sack or some sacks. .

0 Where did you seize those sacks? - _ 'J

1501
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ey O

» 0

0D

for_sure.
Q

time, Mr.
A

-

7th, 1978, did you interview anyones else?

.1 don't

.'th gave you those sacks?

'*iéiil73pérgs gave me some and I bslieve Mike Pulchny

' bid you later open them?

No, sir.

Oklahoma State Penitentiary.

Were those Mr, Hart's - from Mr. Hart's cell?

know of my own personal knowledge, no, sir.

Pulchny.
What was contained in the sacks?

The sacks were sealed at the time I received them.

No, sir,'i didn't open any sacks.

Do you know what the contents were?,1 

1 know.what'the'contents of some of them'were.
What were the contents? |

A pair of shorts.

Underweax?

Yes, sir, boxer shorts;

Anythihg alse in ény of thoss SackS?

There might have been some clothing. - I ddn't recal

Did Mr. Pulchny ever give you anything slse at that

Jones?

After your trip to the State Penitentiary on June
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A

>

0

©

A

Q

view any other witnesses?
A
o

‘you present in Tahlequah?

A

Q .

e

‘,fﬁ?vlﬁiri not g?-my knowledge.
* “éféﬁfbugtiaﬁgpértlany evidence.
érméhéﬁney;d%qéé;ﬁas that?

- 0SBI Laboratory.

I deposited it in a locked box.

Did you transport anything else?

What did Mr. Hart tell you?

‘Thank you, Mr. Jones. Mr. Jones, have you seized |

) ¥

‘The sack that I mentioned earlier.

All right, who did you take that to?.

That's to Mrs. Davis?

If I did, I don't remember.

Did you at that time or any time thereafter inter-

I don't believe I:did. 

Mr, Jones, when Gene Leroy Hart was arrestad, were

No, sir.

Did you ride in an airplane with him at one time?

Yes, sir,

Did you ask him if he was ready to make a statement

Yes, sir. ' ' ]

He said he wanted to talk to his lawyer.
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_

evidence other than Eﬁatiwhiqﬁ'YOu have testified about?

this time, I wqui&fmove on thelrecord that I bé_provided with

"a copy of his notes since they contain inconsistent statementT

earlier that these are the work product of this agent. Thef

‘are not sworn statements that are required for us to produce

any evidence or performed any technical investigation on any

ﬁ%A ff?&és, %ﬁa;'%fiﬁ;femided me that I did séi;e~a.cigarstte'
butt.‘ | |
0 ‘.'Yes, sir, anything else?
A Not to my knowledge that I can think of.
‘Q Was ﬁhié a»qigareﬁté'thaﬁ.Geﬁe'ﬁért had émoked?
A Yes. | | |

- MR. ISAACS: I believe that’s all of thistitneSS,

THE COURT: Cross examine?’
MR. WISE: We have no questions, Your Honor.
THE COURT: You are excused.

MR..ISAACS: Jﬁdge,vl'dﬂmbve —-_just a gecond -~ at

with thbse that'were'testifiedﬂto on the4Witness stahd.and
aiso statements inconSistent-ﬁithxthe statement that I have.
in my réporﬁ that Mr.,Bunch,permitﬁed ne td'reedrd;

THE COURT: Do you;w;sh t6 respond?

'MR. WISE: Only, Your Honbr, as the Court stated

for the Defendant and there has been no proof-of a contradic-

tion that Mr, Isaacs speaks of.
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hélp“you God?

MR, isé?ts;”uwéll, I think Mr. Jones has told us
what Mr. Bunch said and that varies greatly from what he
testified to both on the witness stand and also to the sworn

statement under oath that he gave me at the State Penitentiaxry

and later sicgned in the Tﬁlsa Citleail, I feel I ém entitled
to it, B |
THE COﬁRT: Motion is,deniéd.‘ Call your next wit-
ness.l |
MR. ISAACS: I'd call Fanning Yppng. .
. THE COURT: Raise your right hand. -Do you swear to

tell the truth, the whole truth and nothing bu;fthé'truth,~so.

MR, YOUNG: -Yes, sir, I do.

FANNING W. YOUNG,

called as a witness on beha;f of_the Defendant, having been
first duly swérn, téstifies as folldws:
| DIRECT EXAMINATION
BY MR. ISAACS: | N
. Q Mr. Yoﬁhg}.would ybd'sﬁste~yopr'ﬁame, please?

A Fanning W. Young. |

Q What office do you wééﬁ'but of?.

A. : I_workuout of the McAleste; Reqibnél OffiCe;

0 You're an Agent with¢the OSBi?;,Q?

A Yeg, sir, I am.

Q How long have,yog seryéd-in that capacity, approxima'.

1505
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A

Q

' Approximately two years.

Directing your attention to the 13th of June, 1977,

did you investigate a homicide at Camp Scott?

A

‘No, sir, I did not investigate the homicide at

Camp Scott.

Q
gation?
A
.
tigation?
A

Q

A

0 .

witnesses?

A

Q

Transport any evidenca?’

Were you later called in to aid in that investi-

Yes, sir.

wWhat date were you called to assist in that inves-

On June 10th.

I see} June 10th?

Yes, sir. .

'Of which yeaf?'

1978 -~ I'm sorry,vthat's'April 10th, excuse ne.
April 10£h?  | | o

197s.

" Did you go to Camp Scott?

I had been to Camp Scott, yes, sir.

All riéht, on April 10th, did you interview any

Ho, I did not.
Seize any evidence?

No, sir, I did not.
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Q

A

NWo, sir, I did not.

- Conduct a. search?

No, sir.
Whére did you go on that date?

I accompanied Roger Chrisco to thé residence that

was east of Tahlequah, Oklahoma.

Q-

A

Q

g -

A .

_And which residence was that?

 The residence of Sam Pigeon.

This was on April --

10th.

-=~ 10th?

Yes, sir.

For what purpose did you go thére?

To view the area and assist Agent Chrisco in what-.

ever needed to be done.

Office
Q
A

<

in

‘All right. You fellows were the only two there?

Yes, sir.

What did‘yéu do when you got there?

We viewed the aréa and'returned to the Regional
fahlequah. |

By viewing the area,_What‘do<you nmean?

Just went back over it and walked the ground.

Just waiked around Mr. Pigeon's house?

Yes, sir.

‘?5W§ké;you-IkaingE?brganything?.

T
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A

other agents were there the flrst tlme.

Q

‘residence?

A

Q

A

Q

'10th day of April, did you later transport any items of

avidence?
A

0

County Jail?

A

Q

A

Q

any investigation with reference to Gene Hart or the homicides

at Camp Scott?

A

. Q,

when youqtranaported the bag to the OSBRI Offlce that you did

in referen

-
o

Anything that might have beenrQVerldokea'When the

© April 10th would have besen on what date?

'Was that a shirt taken from Gene Hart in the Mayes

"I am not aware of the .contents of the evidence.

‘No, sir, I did not.

‘No, sir, not that I recall,

211 rlght did you speak w1th _anybody at that
No, .sir.
I don't know.

After your investigation with Mr. Chrisco on the

Yes, sir, on the 13th.,.

Did somebody give you a sack?
Yes, sir.

Did you look in the sack?

In between the 10th -and Ehe_iBth,'did you conduct

. M‘ Youna what was the next thing, after Aprll 13th

gg.;o_thesgﬁinvestlgatlons?
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A Also on April 13th, I re-interviewed an individual
by the name of Larry Dry.. |

Q Where did you interview h;m; Mr. Young?

A In leahoma City.

Q0  What office? |

A 08BI Office.

O

Did you take a tape récdraing from him at that

time?
A . No, sirg
Q Take a written statémént?
A No, sir, was notes of the conversation}
Q "Mr. Young, in that iﬁter?iew, did Mr. Dry ﬁention

to you letters that he had recelved in the Granite Reformator)

allegedly from Mr. Hart?
A - Not that I recall, no, sir.

Q On that date, .did he mention fo yoﬁ anything about
having pulled a gun on Mr, Harﬁ*to,keep him from moiééting.a
thirteen.yéar old girl in the Spring Creek;aééa.%n Oétober,
'73? | |

A He did mention two incidents whefe he.stoéped the
D=fendant from molestlno young females. However,vI don't

remember a gun belnv mentloned

Q Dld'dr. Drv nentlon to you anythlng about Mr. Hart

havxng plctures ln“the caVeﬁcellar .area of - durlng the y

.o : \

[ :
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A He advised that he had remembered something about

- some pictures but T don't recall any details that he mentiona

about pictures.
Q Mr. Young, to your knowledge, has Mr. Dry been’

promised any money for assistance?

A ﬁo, sir, not that I'm é&ére of.
Q@ Has he been promised leniency?
A - No, sir, not that:I;ﬁﬁaﬁéﬁe of.
.Q - After you ihtefviewad:Mr._Dry up there in Oklahoma

City, did you interview any other witnesses in this case?

A No, sir, not that I can recall.
0 -Did you seize any evidence at any location?

A ¥o, sir.
Q . On or about April 6th, didHYOu go to the residence
of Sam Pigeon with some 0SBI?

A On the 6th? Mo, sir.

Q " Yes, sir.
A No.
oF Were you out there when Mr. Hart was arrested?
A No, sir;.
T R e ‘
QL ; The:on;¥#_v$Qenpe@that you have transported or’

selzed has heen that ewidence which we have discussed; is
that' correct?

Q And the only interview you conducted pertaining to

1510
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“If he is going to bes allowed to go into it, I want a copy

Mr. Hart or the hqmicideé was that‘interiew with Mr.‘Larry
Dry? |
A Yes, sir. ‘
MR. ISAACé: I believe that's aliiof this witness.
THE COURT Crogélexamiﬁation?
CROSS EXAMINATION
BY MR. WISE:

0 Mr. Young -~ Agent Young, you said there were two
incidents that.Mr. Dry spoke of about young ladies. Was
one of them this.inéident at the Twin Bridges or sPringtCreek

MR. ISAACS: Juage; I;m going to object to that

bacause it is a statement that couldn't be cross-examinad.

of it for impeachment purposes, to discredit Mr. Dry if thay

later call him.

THE COURT: Objection is overruled. You may

answer.
6  Was oﬁe,of them the.inéident at Spring Creek?
3 Qt'n‘%ﬁ;t'QAQ:tﬁéAOEEer one?
1-:A T{;oﬁéﬁwééjéniih;iéent where they Qere going to cross

a piece of property. - . i
MR. ISAACS: Judge, I object to that on the grounds
that it is hearsay and also upon the grounds that it violates

the 6th Amendment, I feel like I ought to be furnished a copy
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of the statement.
THE COURT: Objection is sustained on the basis .

of hesarsay.

MR. WISE: Very'wéll.f'I have no further queStions.

Thank géﬁ.

THE.COURTQ Mr..Isaacs, any raairect?

MR. ISAACS: No. Thahk you for coming.

THE CDURT:rlYou're gxcused. Thank 'you. Call your
next{witneés. | ‘

,MR; ISAACS: Req;ii”ﬁarvey Pratt.

HARVEY PRATT,

having previously been sworn, testifies as follows:
DIRECT EXAMINATION

BY MR. ISAACS:

Q  Mr. Pratt, have you had a chance to review your
reports?
I I was ih“the process of going through what papers

LN
S S

T could £iAg);:

.
A

it st :

MR.. ISAACS: Shall I call another one until he

geﬁs tﬁrdugﬁ?
- “Tﬁ§¥c5ﬁ§¥::?%gff;'he's jour witﬁeés;:ﬂr. Isaacé.
MR. ISAACS: I'll get another one.

THE COQURT: Raise yoﬁr right hand. Do you swear

to tell the truth, the whols truth and nothing but the truth,

so help you'God?
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THE WITNESS: I‘dd.

MR, ISAACS: Do you know, Judge, it's really -
strange to me thaﬁ‘Mr. Wise is iﬁ sﬁch a hurry, éfter we
ware patient_wi£h him and allowed hihﬁévery cou;tesy to his

witnesses before he put them on’and get them tuned in but

' Mr. Wise is in such a hurry td-finish this thing --

THE COURT: . Mr. Wise had no ihput whatsoever in
my decision to set a termination for this hearing.

MR, WISE: Thank you, Your Honor.

T

THE COURT: And that's a true statement.
MR. ISAACS: Thank you.
THE COURT: Call your next witness.

BILL SPARKS,

called as a wifness on beha;f of the Defendant, having bsan
first duly sworn, £e9tifigs.§s fblléWs: |
” 'lfyDIﬁECTﬁEXAMINA§ION
BY MR. TSAACS: T
:Q :j§WqﬁiﬁéyQﬁ?§t;t§ay§ur;full_naﬁe, please?;
<A B Bé%¥i§9§r¥??j |
Q. .-Mr. Spafks, Qhaé is your odéﬁpation?
A I'm an Agent of the'Oklahbma'StéteuBufeau of

Investigation.

Q Rack on the 13th day of June, 1977j-did you parti-

cipate in an investigation of homicides. at Camp Scott?

A “Yes, sir.

1513
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in Tuesday morning, I believe, the l4th, I belisve.

views, mention to you seeing a strange person on the camp-

Q When did you arrive at that location, Mr. Sparks?

A It was on Tuesday morning. I got - I first got:

Q ' What did you do when you arrived at Camp Scott?
A . T met with an Agent in charge, Mr. Lempke and we

began the investigation that day. As far as my paft of it,

that day.
Q And as an investiéator, whaf did you do?
A' We;l, we conducted interviews of camp pefsonnel.
Q Did any of the caﬁp personnel during those inﬁer¥:

grounds at Camp 5cott?

A Not on the campgrounds, no, sir. There was a Mr,
Day I talked with at a later date mentioned the fact that he
had met a man near a creek south of the Girl Scout camp.

Q All right. Did anybody else mention. any strangers

in the Camp Scott arsa?
A Not to my recollection.

Q Did Mr. Day mention a car parked at the gate

around 7:30 in the eveniné?
A That evening, I bhalieve -~
MR. WISE: If it please the Court, he's inquiring --

this is a repetitious and repatitivé guestion.:

. THE COURT: Sustained.

MR. ISAACS: Judge, this is a different witness.
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.toiééﬁp:séott? RN

.. What he perceived is different than from what somebody else

parcsived along this line,
THE CdUﬁf: It is cugglative. Ask your next ques-
tion. o
o - Mr. Jones, did &ou sgizé‘-— excusa me, Mr. Sparks,
did.you seize any evidence atICamp Scot£ dn the i4th?
A No, sir.
" Q Did you take any @ritten Statemehtgirbm aﬁybody“on
t he l4phé “ | | | | |
.A No writtéh statement. I coﬁéucted an interview éf
orie of the camp counselors.
Q | 'Which counselor was that?

- A. . Miss Wilhite.

g ton fhﬁ‘lSihldai.df June, were you still assigned

Yes, sir,
MR L

' Did you conduct an interview that. date? -

A I'msure I did. I don't remember exactly who we
talked to that day. /
Q Did anybody on that day report seeing strangers in

the Camp Scott area?
A Not to my recollection; sir.

Q - On the 16th of June, did you condubt'interviews at

Camp Scott?

A Again, yes, sir, or in the immediate aresa arcund
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thes canmp.

o I belizve it was on Monday that - ths 13th. was

a burclary at Mr. Shroif’

13

rasidence, or on Sunday nicht,

& investication of that

>

b7

the 12th. Did you participatsz in !
burglary?
A Mo, sir, thers wars othar agsnts conducting that

investication.

0 Did you participate-in the investigation of withsr

of the -blurglariss at the Jack Shroff house?

A No, sir. o B

Ftten statements from anyone?

and reducad that to writing.

R

0 - Did vou ssize any évidanc& during tﬁgt pariod?
A A*wo; sir.

" Partidifata in any searchss with aﬁy dogs?

2 Yo, sir. | |

0 Transport any svidsnce?

2 Ho, sir.

i bid you intefyiéw anyoﬁe othar than peopls at

Carp Scott during that first weak?

L Ths Camp Scott, on camp itsslf, or in the immadiat

G New, -on or about the wesk of the 13th to the 20th,

atemgnts, no, sir. "I did an intsrview
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0 Did you.intervigw people other than Camp Scott
‘personnal?
- A Mo, sir, it'was'all suxrqunding camp there, glther

2§ [ 

vicinity, we talked to a grsat numbax of people during that

paople that was_on.the'camp at the time.pr-people that were
in the immadiate'vicinity around the'camp, In othsr words,
pedplé that lived.right around the camp area there. Most

of my work was done]in fhe ¢§mQ itself,

@ - pid.any of thosé peoplé'ardund-the perimetry report
;"'- : o o B : ' . ’

seeing any strahgers or’
“.iA ‘ﬂgﬁdﬁyqé'my §éépr§cti6n, nétgto me; no, sir.
ﬁzg_;;hﬁgﬁ é;ligtlg‘}atér-dﬁ,'£hefe'were some searches of
somé céves in the LoCﬁst.Grove'axea; Did you participate in
any'of the searches of any of those-caﬁes?

A No, sir, I did:ngt.'

Q .Did you tranéporé aﬁyfevidencg either whicﬁ'agents
of £ﬁe'O$Bi had seized or iéernforcemgnt officers of any
other agency? | “

A Yes,.sif, I transportédlg carload from the camp to
the laboratory one night. :I don't remembéi what day it was.

Q Mr. Sparks, were you staying at the camp at night
when this investigation was going on? /

A No, sir, I wasn't.

Q While you were there was an investigation made with
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psople thers.

dogs to déterminé whaether or ﬁot the persoh they were track-
ing had gone to the Jack Shroff residence and then coﬁe back
to the camp? | | | |

A .Someoné e#plained this to me._»If didn’t occur
whilé-l was there. I wasﬁ't é party to it.

Q Do vou recall who mentioned thaﬁ fo you?

A No, sir, I don't. There was a great number of

fgl e , - 5
y‘after your stay-at Camp Scott, did you conduct

)L

any i#ﬁérvieﬁéigggagéi;g;ﬁﬂe homicides that had occurred on
June 13tn2: o -
n Nqﬁ_éiﬁgj”ifﬁﬁiled out, I’think tWo.weeks ~ I was
there two weeks and when I was pulled out; I went into anothe

investiga£ion; |
{3 On April 6, 1978, did you participate in a search

and the arrest of Gene Leroy Hart?

[

A No, sir, I didn't.
Q  “Have you seiied any:ev$dence, tranéportéa any
evidence from the Oklahoma State Penitentiary?
| A "Yes, sir, I have.
.Q 'Whﬁf was that?

A Underwear. -

0

When &;d vou do that?f.

A During the month of May. The exact date, I don't

have; I don't remembar,
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. to chack my rescords.

¢  How many pairs, Mr. Sparks?

A - Probably half a dozen. This is a guess. I'd have

Q  Who did you reéeive:those from?
A From the’Correc£ional Officer, Mike Pulchny.
Q | Pulchny?.".. |
R Yes, sir
: §9; :fid §;ﬁ‘i£%é£§ieﬁ any people at the S£at& Peniten-
tiarf?”_ |
‘tA ,3;p;r§fegéﬁ?§i§qgwhat, sir?
Q“ To:thé“homicides or Gene Leroy Hart?
A No, sir.
e Talk to Jinmmy bon Buncﬁ?
A Briefly; Once, about noon.one day.
Q And‘do you recall which day that was?
A Ho, sir, the exact dats, i don't know..

Q What did Mr. Bunch teall you‘at ihat timé?

A That day, I was -~ he wgé accompanied by B. G. Joneg,
tha Supervisor in that aresa and he saild that he had talked
with you that you.had'taped an intervisw with him and that
he ﬁould - you would come back to him latér and tell him
what you wanted him to say outlof.ihat‘taped interview.. He
also said that Y§u had approachéd:him to testify for Gene
Hart and that you wanted him to ba a character witneés'for

Gena Hart and then he resarsd back in his chair and laucgh=sd
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and he said, can you imaging me besing a qharacter Qitness for
anybody - ana'that would,juéélabout terminate the interview.

Q "He told.fou that I had taped it and I was goiny to
come back -and tell ﬁim what to séy?

A Yess, sir.

oy RS o

S B
S

;ﬁﬁncﬂ té;l yoﬁ-anything zlse that you

recall? -
fiﬁ'%“”NOt’tB~my recolléction. It was very brisf,
. g+ " Did heé" say &dything about me appearing before the

Pardon and Parole Board?

A He did - now that you said.that, he said that you
~ how.did he phrase'it - he said that you told him to tell
the Court thatkéhe OSBI would giQe him a parole if this went
down like you expléined-it to hin. Thatlﬁa; the gist of it.
I don't remember'the exact words that he used.

)

9] Was your interview with Mr. Bunch after the 5th of

‘June? I think that's when I was down there.

n

A "I'm sorry, I don't'remember the date.

Q Would your records indicate what date it was that
you and Mr. Jones talked to him?

A ‘Mr. Jones' reporté would. I didﬁ't take notes.dur"
ing that particular intérview._. 

0 Would you give me that ééfg if I called you on the

telephone or called Mr. Jones?

A Yas, sir.

1520
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What's . the telephons nunber?
My office?
Yes,qsir?,

Arza Code 918 423-6672.

thgjtféofqu'know who moved Jimmy Don Bunch from

the State:Peniténtiary on Death-Row up to the Tulsa City

Jail?

A

Q

A

PR
5

: M "-:_,,':‘,"- L ey
No, sir, I don't:
Do you know when he was moved?

The same day that we talked to - I understand that

he was moved that afternoon after we had this brief inter~

view with him but as far as personal knowledde, I don't know.

I was told this.,

0)

w

Mr.ASparks, did Jimmy Don Bunch mention a lady by

thz name of Campbell to you?

A

Q

A

Q

Campbell?
Yes, . sir.
Not to my recollection¢ n§; sir.

Did he ever mention to you that he had written to

Mrs. Campbell and asked hsr to tell me to come to thalpeniten~

tiary to interview him?

A

I believe he did. I heard the name, I think from

Mr, Jonas. I don't believe Bunch mentionad it while he was

in thé room -~ not to my recollection.

Q

Did Bunch t=211 vou that he had written anything
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16

17

in that letter, aﬁything about .a threat or promise from the

0SBI that he would testify that Hart confessed, that he

A 'ﬁd,”éif..'Like I said, I think the name Carpbell

was brought up in a .conversation with Mr. Jones. I don't

know. -' I left the. room a couple of times while we was in

this briaf interview and it may have come up in this while
I was gone.

o Did you.interviewlanybody slse pertaining to Gsne
Hart on the homicides or my conversation with Mr. Bunch?

A Pertaining to Gene Hart, ves.

o] Who did you interview?

Y .’An inmate by the name of Charlie VanHuss .

") VanHuss?

A Yes, sir.

Q Did you tecord that statement?

A I raduced it to Qriting. It'was an oral intesrview.
G What did HMr. VanHuss téll you?

A Basically that he had talked with Mr. Hart while on
Dzath Row and that Hart had told him that he had lived in a
céve after this homicide at Camp Scott.and that‘s the gist of
it. He talked about the caves and he never was quite certain

as to whether or not Hart actually told him that he did this

" or not, but he staved in the cavés and he burglarized houses

in the local arsa to have food to eat.
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Judge.

o) Vhere. is Mr. VanHuss located at this time?

A Héﬁ@fén'%éé%h wa at the Oklahoma State Penitentiar
e  What- tvée of S°ntenc1ng is he sérv1ng?

A  _II'd have to go back in my records ~and cneck

¢ | 1s h«a down there serv1ng a death penalty sentence?
A Ho, sir, I believe - I believe he's a short - as

to what we call short term - I'm not sure.
Q A'shorﬁ termer .. oh Death ﬁow, are usually put
tﬁere for protection; is that,noi corract?
A Nofmally. : |
Q And that's because iﬁ £he past, he's violated the
code of the péhitentiary:by testifying to cértain'things
against other.inﬁates; is that,corfect?
A This has ddcﬁrred'in“ﬁhe-paSt, yes, sir.
0 What punishment, lf you know, wasﬂaSSéssed against
Mr.‘Bunch at that time he was on Daath Row?
A I don't know.
0 Did you interview anybody els fegé?ding these

homicides or Gane Laroy Hart’

A Wo, sir.
Q0 Do you know what cell Mr. VanHuss is in?
A  Wo, sir, I don't remember.

. MR. ISAACS: That's all I have of this witness,

THE COURT: Cross examing?
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';\M§15WI§E:E“ﬁe.cartainly have none, Your Honor.

iy

COURTz ~ YoOu

“4

THE ¢ may step down.

'a;MB.MI$AACS:: I'ilirecailsMr. Pratt at this time.
fﬁE éOUR¢¥‘.Do you wantlédicﬁeck'and see if he's
rgady or not?: |
| MR. ISRACS: Can I? That‘s a pretty big stack of
reports. .
THE COURT: Who's vour next witneSS?

MR. ISAACS: Wellman. Mr. Wellman.

THE COURT: Raise your right hand. Do you solsmnly

swear to tzll the truth, the whole trﬁth and‘hothing but
the truth, so.help you God?
MR. WELLMAN: Yes, sir.

© CHARLIE WELLMAN,

callad as a witneas on bzhalf of thes Defandant, having bssan
first duly sworn, testifies as follows:
 DIRECT EXAMINATION

BY MR. ISAACS:

0 Mr. Wellman, would you state your full name?
A Charlie Ray Wellman, W~e-l-l-m-a-n..
Q Mr. Wellman, what was your occupation on ths 13th

of June, 19772

A Agant with the Oklahoma Sﬁate»Bureau of Investiga-

tion.

Q . Weres you called in to investigate the homicidas at

1524
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n Yes, to assist.

0 And what.date werelyéu called in?

A I believe I arrived on the 20th of Juns.

Q | On the 20th of ﬁune? Tall me what you d;d?

A Het With Agents whotwere present at the'investigaw

tion. Mr. Dick Wilkerson was coordinator of it at that time
and they was giving us information concerning what had to

bz done the coming week,

0 What was four assigﬁment that coring Week?

A To assist and follow out any leads in the investi-
gation. |

0 Did you inEérView anybody as a result of follow-up
leads? |

B I assisted Leo Albro on two or three and specific

dates I'm not aware of for sure on the dates, but --
Q Approximate them for me?

A It was around the 23rd and 24th.

G Who did-You'interViéw on the 23rd?
A Well):the 23rd, there was an interviéw involved =~ it

was on June 25th with James Thomas Vaudhn.

¢ Is that Jimmy Vaughn?
A Yés.-
0 . vhere did you interview him?

A I believe at his residencs.

-
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Q Over in Locust Grovea?

A Yesi |

0 What was the subsgénée of that ihterview?

A‘ | It was ail_negative informati;ﬁ;'had no significant

information at all.
0 Who was the next person that you interviewed?

A Earl Vaﬁghn( the same dayt the 25th.

Q He is-a reiativa of Jimmy Vaughn, is he not?

A Yes. |

G What daid Mr. Earl Vaughn tell you about?

2 Basically the same“thiﬁg. There‘was nothing to it;
Q Intervigw anybbdy'glse?

A ¥Wo, sir. -

0 bid you seize any iééﬁs‘qf evidencé in the Camp

Scott area while you were working there?

A Ho, I~did not.

Q pid you transpbft any items of évidence?

A '~No, sir.’

o) During thé‘honth_of June, did you have an occasion

to leave Camp Scott and go to another place aﬂd_cpnduct any

interviews?
A No, not conduct any intérviews, no, sir.
| o Did you go to another place to Conduct a séarcﬁ?
A '.‘To aaéist with Cave No. 2 on qolléctinq”evideﬁcé.
Q How, Cave No..2, I beliave is the cave that's

or fr




- FORM 404

a7002

PENGAD CO., BAYONKE. N.J.

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22
23

24

25

1527

located souﬁh of Mr. Shroff's property and south of Camp
Scott; is that correct?

y: Yes,

0 Will you ﬁall me who wént withﬂybu and what you
did when you got there? ‘

A As far as everybody that went there, I would have 
to refsr back to the case r&porflitself. Buf'séme of the
people there was Carey Thﬁrman.and John Gossér}'myself,
Larry Bowlas ~ I balieve therelgas a Highwéy Patrol Troopsr,

maybe a Sheriff's officer or two.

G ‘Did yoh'hava the dogs with you at £hat time?
A I think.the dogs came - up 1ateri. |

0 What did you see .in ﬁhéﬁ cave?

»  Thers was'differént iteﬁs collected around the

afea of the cave and I didn't collect any’df the items. I
don't gvan really know what they waﬁe; My p:imary purpose:
for beinéfthéra was to taks a piaster cast of ;a print that

was laft'there..

Q~. What type of print was that;'ﬁr. Wellman? .
A Kind of a military;jgﬁgie boot track.

e Could you d;scrib& thaé.fbr ﬁe?“'

, _

- Well, the outside area of the boot would be of a
pattern of kind of a waffle - if you've eVer seen the'sole'

of a military boot, it's just hdrmgily"the séme‘pgttérn, about]

&)

i

allfbf5y5ﬁ,w%iliﬁéry;ﬁégﬁéisbut your jungle'boots‘especialiy,J

K
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of the cave area or the contents?.

That's your jungle type solss and then there was a partial
print in the cave.
Q How many plaster casts did you make of the print?

2 There was one plaster cast taken of the print.

)

2

.

Mr. Wellman, are you able to d@tﬁrmine the size.

of footprint?

A :Nq, sir, I;ﬁ not able to detefmine it.”

'Q Do you have an épiﬁion as to the size?

A ¥o, sir, I do not. |

Q Were there any footprints from tennis éhdes left

in that area?
A I didn't observe any at the cave area.

aQ "Did yOu”perform any other'tachnicai'type exéminatio:

A Did 1I?

0 Yes;.sir.

A No, sir.

¢ Did anybody"in your'preéencé?

A There were some othér:things téken.at the cave

but as far as technical examinatidns made at-the cave, I
couldn't personally say that I have knowladge of any.

0 Mr. Wéllman, who toqk you to that cave south of

Mr. Shroff's house?

I don't remember who
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Q Was it a boy by the name of Creekmore?

A I don't know; I really don't. Saveral of us

waent up there and I was some of the latter bunch ghat went

up to the ;éve"area and I don't knoQ who thé.perépp.was.

MR. ISAACS:. Juét so we'll be sure-we?ééjtalkinq
about the right cave ~— am I talking about the right one?

'MR.-THURMAN: i_don't know if you're.ﬁélking about
the wrong one, but somebodyis:wrong. |

MR, ISAACS: Was this ihe cave on Skdnk'Mountain
or the one over by the Shroff houée?.

MR, THURMAN: Skunk Mountain. Auxisr property.

Q' Is Cave No. 2 the cave that had wriﬁiﬁg on the wall

A I don't recall noﬁﬁfiting on the wall.of this cave,.
no, sir, |

g After you had been up tp thé cave there on Skunk

Mountain, what did vou do?

A Weli, I stayed there. i was one of the later ones

to lesave because I had to wait for the plaster cast to set

bafore I could remove it..

Q Did you make two castsabf'that‘oneffootprint?

~J

A Wo, sir, made one cast.

”3ju3f?vA'lit#@aﬁ@iﬁ“li%g; on that same déy,Hdid“you make

+ b

a plastar ‘cast?

.

e  ;;pand;youg§-gopy ofiLab'R&port 776177:- Directing
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vour attention to that June 24th entry.

A You say later on_that_same day?
2 . Yas,
A No, the plaster cast taken in that cave as two

casts were taken at'ﬁhe séme';ime.. That would have bsan
taksn at é latér time.

Q Okay. I was wondariné if yoﬁ had ‘another fooﬁf
print. So ?ou made‘two casts of-thg'one footprint?

A I don't.ﬁéliava it was oﬁe footprinﬁ.' I believe
there was partially two prinﬁé théfé_but tha cast was made
up but I didn't takes two casts'pf_the same footprint becausz
once you take a cast, jgu'fe unabie fo take a second one.

0 A1l right;-So vou médé]them of two partial foot--
prints there at ﬁhat cavé? |

A Cérrect.

0 Mr. Wellman, after the inVestigatiqﬁ'of Cave 2 oh
Mr. Auxier's property, did yoﬁ conducﬁ-aﬁy’other tachnical

investigations?

A In refsrence to?
& Plaster casts, fingerprints?.
. Pl RS

#o. s,

B Wo Iaid pot.

9. Elood, hair, saliva?

A" No, dir, T did not.
S o v

0 Hone Of those ‘cther than the casts?

A Ho.
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a gearthﬁahdithéﬁdfrest*bf"Gené Leroy Hart?

0 Did you interview anyone in reference to the .

homicides at Camp Scott or the whersabouts of Gene Leroy

Hart?

A -ﬁo, nona £hat I racall, no, sir.

a Did you transpoft-any evidence?

A I transported no evidence.

Q : Did.yéu inve;tiggta a. burglary at Jack Shroff's
7ouée? |

A Ho, sir.

9 The Grossﬂan Grocary'Store?

A No, sir.

Q T & H Grocery Store near Sam's Corner?

A No, sir.

9] Have you interviewed any Qitnesses in any of ths

State Penal Institutions?

A Ho, sir.

Q Ware you present when:any of them were interviewsd?
A ' Né, sir, i‘was not.

, Q‘;a:Mrf:W§leap£:dig you participate on April_Gth in

‘

‘A Tqle, I did pop. i

out to the Pigeon residence for

any reason?

A No, sir.

Q . Have you seized any item of evidence since April 6t

1531

?



FORM 404

07002 -

PENGAD CO.. BAYONNE. N.J.

10

11
12
13
14
15
16
17

18

19.

20

21

22

23

24

25

A Hothing that I wouid classify as gﬁidence.

8 Taken aqy avidence from anybody peﬁtaining to this
case? |

A _ No.

MR. ISAACS: I 5elieve that‘s all of thié witness.

THE COURT: Cross axamina? |

MB. WISE: We have no questions, yOur'Hdnoi.

MR. ISAACS: I wili}call Mr. Pratt, Judge. I think
he's ready.

HARVEY PRATT,

racalled as a witnaess, on . behalf of the Defendant, haviné
beéﬁ first duly sworn,'ﬁeétifies as ﬁollows;

. DIRECT EXAMINATION (Con£inued)3
RY MR. ISAACS: - |

Q@ Mr. Pratt, I-don't recall if I asked you, but.did

you participate in the investigation of Jéckahroff‘burglary?

A No, sir

gf?;f¢5é15§§§§;§§éﬁiéﬁkof any of the caves?
. A.“ ;i‘h§é;béen £g them. I.didﬁ't,participéte in any-
thing! L e .
"b¢€i7éeize?aﬁy';€&§;nce at ény of théﬁ?
A No, sir. |
0 Mr..Prétt} didlyou participate:in the arrest of

Gene Leroy Hart at the Sam Pigeon'résideﬁca?

A Yas, sir.

1532
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Q- Now that was on April &, 19787 ; -W

A Yas, si:.

Q Is that corract?

A Yes, sir. ,

Q When you went up ihére and arfeste@ Er. Hart, tell

me what you aidz
A I personaliy did not arrest Mr. Hart, I was to

the rear of th&'building and”I,came‘around the front, observ%

o}

him én the ground with Agent Bowles standing by him.

Q =~ Was hs face down or‘face up?

A Down.

Q  Tace down. Whaﬁ-happaned after that?
A I e

Q Did you seizs any avidenga?

A I did not.

Q. ‘Condugt a search of the arsa for evidence?

o
13

‘*Ai“w;éoﬁa;aééhtszéégé'laft thers but I did not parfici?
péﬁéiin.aﬁjlééé;éh..if,.i;w
Qe fJWeregygg:quﬂgﬁ‘the agents that was left.there?'
| A no, I was not laft there.
Q You went with them back to headéuarters_over in
Tahlequéh; is that correct?

A Ygs.

Q Did yvou intervisw anybody pertaining to any of thea

witnesses, pertaining to this case from June 13th until tqdayﬂ
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. Mr. Chaffin. We can aliminate Myr. Chaffin.

A I interviswad --

THE COURT: Well, you've alrsady asked him about

T

A (By Mr. Pratt) I interviewed a Steven Lewis
Cumby .
Q Where did vou interview him, Mr. Pratt?

A In Dallas. ‘

e, What is his address?.
A  He was a prisoner.
Q For what reason did you go to Dallas to intérview

Mr. Cumby?
A He ﬁad sent a lettef:to some Judge cléiming Eo{hav&
committed the-murdérs of the thrée.Gifl‘SCOuté;'_
Q ‘Did you reduce that ipﬁarview to writing?

‘B - Briefly, ¥e interviewed him briefly and found his

%5

s of June 13, 1977, he was in the E1l Reno Federal Reforma-
PN o R | [T . :

tbry”ané‘was‘ndtare1é538d“hntil 10:00 a. m.

0"V 'Pid you interview anybody else?

A I - a Cannon - Mr. Cannon.
2 - Where did you interview him?
'R At his residence.

Q Wheré was that?

A A rural route, near Chouteau.
0 Is that the black fellow we've been talking about?
A ‘No, sir, this is an Indian g¢entleman.

]
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- was there periodically and we were just trying to dstermine

A I have experience invthaﬁ area.
¢ Did you 1lift any fiﬂgerérints perﬁaihing to this
. caSé? | | | |
A No.
‘"Q i@ yqﬁ make'aﬁy?fingerérint comparisons?
‘A :-‘f igbigafatV;vEﬁEmb Qrint of Mr, Hart's when.hé was]
arrabtsd,’ . . |
m ,‘Q; ,ﬁWqé fha#;ﬁqkéﬁgntification print?'
A .fes, sir. -
Q : pid you have aﬁ'éécasiqq.to_inventory the evidence

- selzed from Mr. Pigeon's house?

¢ What was the purpose of interviewing him?

A Ha kept some cattle at Jack Shroff's residence and

if he knew anything, whatever,

0 Did he know anything? .
A No, sir.
Q Are you a technical investigator of any type?

Fingerprint man?

A _No, I did not,

Q Do you know who did?

A No, I do not,.

Q Do you know if Mr. Ha£t's billfold'wés in'that
particular evidanca?

A I'm not aware of that.

1535
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MR. ISAACS: I believe théf's all. Let me look

hare just one mors time.

9] Mr. Pratt, you said Mr. Cannon was an Incian man.

‘Whan was the last time that Cannon had beeh on Mr. Shroff's

proparty?

A I believe to the;best'of-my‘méﬁéfyrit was the day
before the weeksnd - some time during the weékend, ha was.
thére checking some cattle.

Q Did.he?féport seeihg anybody inlﬁhe arsa that was
a strangﬁr'ta'ﬁim? |

A No. I“thipk he was with Mr. Shroff at that time.

0 7. Dbid yaw evVer: talk to Mr. Shroff?

A . No, siry-never did.
‘¢ Do you knéw ‘how mahy burglaries there wers at Mr.
& : SRt e ek o '

Shroff's ‘Yesidence? .

n

A - From June 13th?

Q . Yas, sir.
A I can recall only one, to the best of my knowl@dge;,

MR, ISAACS: I beslieve thaﬁ's,all, Judge. .
THE COURT: Cross examination? |
MR. WISE: We have no questions.
THE COURT: . You may step aown. Thank you. Do you
have another ona -~ another short one? .
HMR. ISAACS: ‘M£.~Townsend,;

' THE COURT: ' Raise your right hand. Do you swear to
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in raference to the investigation?

it had alrzady been procaesssd and evarything.  The 2lst,

tell the truth, the whole truth and nbthihg but the truth,
so help vou God?
MR. TOWNSEND: Yes, sir, Your Honor.

COLENAN TOWNSEND,

called as a wiin=ss on behalf of the Defendant, having bsen
first duly sworn, testifiess as follows:
DIRECT EXAMINATION

DY MR. ISAACS:

y) Mr. Townsend, would you state your full nama?
A, Coleman Townsend.

" What 0££ide ‘@0 you work out of with the OSBI?

. Durant.' i+ f e

out to investigate a homicide at Camp Scott?

A I did not come up until the fbllowing waek.
Q What day was that, approximately?

A Tha 20th.
& When you arrived, will you tell me what you did
A Whan I first arrived, I was naturally briefad on .

what had taken place, shown throuqh the crime scene; of cours

myself and Agent John Gosssr travelsd to a little store by
Sam's Corner and processed a burglary scena.

)
b

'Back:dh'thé 13th day of June, 1977, were you called

i

) All right. That was at T & H Grocery: is that - J
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corract?
A I think so.
0 Tall me what you did when you processed it?

A All that Gossar and I did were take photographs of

@

the back glass that hau been broken out of the store and then
was a leght footpriht, it wasn't really -~ we weren't able
to plaster.caSt thevprinﬁ. We'did take thtégraphé of it.
and I cdusted the area around the window: and some itenms that
_;ad beun #ﬁé;keé ove? fq?Jflngerprlnts ana.fhat' aDout_lt.
:.Qzl;.Dld jou llft any latent fingerprints?
A f -We-d;dhget;some,prlnts and then Gosser returned and
priht&ﬁ'£he:pefééhﬁéiﬁ%tfthe store for exéminaﬁién PUrpoOsEs.
0 Excuse me ~ I couldn't --
A Gdsséf - Agent Goséer printed the personnel at ths
store for'aliﬁiﬁétion pﬁrposes. o
0 Were those pfints.that you got.for eliminétion
purposes, the prints that you had'lifted?
A Some of theml wers, yés;‘ I didn't get the result§
on the rest éf them. They were partials and probably had

little value, if any.

¢  Did anybody vacﬁum the Sto#e for hair?

y:§ Wo, sir; I didn't.

Q  Did anybody process the store for blood?

A Visugliy.but'nbt with chemicals or anything.

Kind of tough to ¢o that. Do you know what itsms
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werz taksn in that burglary?
| 3: The'sto§e supplied.ué with a list of stuff that
might poséibly bg missing and it was kind Qf.éann&d itens
suitable for living in the woods. |

Q This footprint thét vou saw there in the stor§, '

will you describe that for mes as b&st'you can, from what you

bengmber?s . o 0T

A~ It wasvoutsidé on the ground and we observed a

footprint - took. a pictute of the print. I would hasitate
to 'give .3-description of. the print bscause I can't really
ramamber. Wa intended to taka a plaster cast of it but

wa wvaited until these traéking dogs got there and they massed

it up and they stepped in it and we couldn't.

0 Was it a boot print or tennis shoe print?
A - If I am not mistaken, it was a boot or shoe:. I

don't think it was a tennis shoa.
Q Have anything ~ unusual typs sole on it?

A ~Net that I recall.

&

You say the tracking dogs ware brought there?
Will you tell me what happsnsd when they arrived at the

grocary store?

A . Well, they sniffed around and thay tracked off in

‘the direction - I rsally don't know what direction it would

ba - to tha rear of the store - and then back to the right

and then -~
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Q Weall, to the rzar of the stors would be south,
wouldn't it?

A I think so.

¢ . And then back to the right would be west?
A Riqht} Than they tracked a little ways and lost

whateveyr . they were trailing.

0 What wera they scenting those dogs from, if you

know? © o

A" P II-don'v’peémembér, whatever they had been using.

o Did they nave something in‘a:bag?

A They hgd-something.

Q Did you see‘it?

A .NO.

9 After you prqceSSed that burglary ﬁhere at sam's

Corner, what was ﬁhe next thing yoﬁ did with r&ferenéa to
the invesﬁigation at Camp Scott?

A | Moétly what I did was take t.ro;ible.- calls like -
'well; wﬁét I'd call tfouble célls - somebody would call in
that had sighted someboéy, would think poséibly their house
had been broken into; We checked a barn; negative results.
Checkad a traiierhouse with neg%ﬁive_resuits and I interﬁiewed
sgveral people. I can recall a few of them but not all of
them, probably.

Q ‘Would you givé'mg the'némas_of,the on?s vou. recall?

A I interviewsd an slderly Indian.
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remember his first name. He was ~ had a lengthy record and

0 Yes .-
.A By the name of Steele.
0 What did Mr. Steele i&ll vou about these‘hqmicidest
A Very.littia. His name just came up and he,was;an
0ld, old guy and tﬁe.qonveréation I had with him was just
to establish wh&re he was when this event took-plaée and“he

had beesn with a friend.
- Q Who &lse did you interview?

A One subject by the name of Massey. I can't

he originally - when we interviewed him, he gave us the
name Gilbert and he was unable to tell me his proper date of

birth, so we questioned him and he admitited to the name

Massey and we ran him through NCIC and hs was a fugitive from| .

some state on a 550,000 bond.

f . Where was he interviewed?
A He wag not in the area on tha day the girls wesrse
hurt; |
0 Do yoﬁ know whare he was interviewed? Do vou
ramembar?
A He was interviewsd at the Policé'Deyaﬁtment;
. Q In Locust Grove?
A "Yes, sir.
Q Was Mr. Massey driving an automobile when he was

apprahended?

1541
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A Mo, sir, h= was not apprehandad, ke was just

detainaed for guestioning and when I qusstioned him, he was

unable’ to remembs¥ his date of birth and, of courss, this

ey ?. e

H

o

. M .
2 H

was beacauss

he was a fugitive but we was able to determine

2

He was nof'availablgior in the area when the girls were.
Q f{”mr.‘WQQLman;'éo you recall the names of any other

persons you had interviewsd?

A My nama is Townsend, hot Wellman,
W, Excuse msa.
2 And a boy by the nams of Chaffin,
Q0  Is that in reference to soms poems that he had
written?
A He came to our attention to interview hiw because

he was a rasident Qf tha éraa. He was a younyg fallow
approximately ninatﬁ&h} something like ﬁhét +'aighteén or
ninétéan. Yas, he had written a couple. Hz was.°urnad
over to the'polygraph»peopie. From thers, I don't know.

0 What was done with those poems that he had written,
if you rensmber? | |

A e, you kﬁow, verbally toid me some of the stuff
hﬁ had done. |

o Anythingﬁabout blood and children?

A Wo, ﬁonést his pcéms that I cén ramémber now; hut
I'm sure thét none of his poems said anything abOut.blood

or children.
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Q- \nvthlng about odlClCﬁ?

~The boy, I rememb ¥ in his convarsation, was not

concerned with;death,iaither way, especially his. But when

I'queé ngd hln about the young girls, he didn’t think that
was a DroPer thlng to do, dldn t Eeml that he was capable of

committing such a crime.

G Was hea Caucasian'Qr Indian?

A He was a white boy. |

0 What color of halr?

A Dark blond9 oxr llght brown, if T re mémber coirectw

ly. It's bsen a ysar.

D

Durlnc vour ‘inve stlcatlon, did anybody aver report

the body of a suicide victim being found somewhera at Camp

Scott area?

A o, sir.”

Q After you had interviewed Mr. Chaffin, do you
racall the names of any other psople vou interviewed?

A A lédy by.thé name of David - one of the Daputy

Sheriff's wivaes, if I remember.,

¢ When did you interview her?
A It was probably on the 25th or 26th and this
consisted of ~- she had sighted movement in the trees back

of her house and they went out thare. She only saw movement
and no person, so that's all that it consisted of.

0 Did you seize any item of asvidence and transport it

b4
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A

some stuff turned over to me by the Tulsa Police Department

The only items of evidarice handled at all wers.

and they: found-:it southvof Sam's Cornar. It consistad of

some bean cans and I think cigaratte packé'and I brought it

back to the command post and it was transported - labeled and

transportad.
‘ o Digd vou latér‘invéstigatﬁ tha Grossman_burglary?
A .Excuéé_mé? | |
0 The‘éréséﬁgn ﬁurglaéy,'east of'deﬁst Grove?
A No, sir, i don't recéll,
Q Haﬁe you told me about all the intarViewé with’
veopla that YQu can remembei?
A That I can remamber, yes, sir.
e ',Did'you'later partiéipate in a~seafch'dr éak@ part

invsstigation of the Pigeon rasidsnce?

Jo, sir.

Do you know what was dons with Mr. Hart's clothing?

Vo, sir.

What was dons with ‘the items seized theres at the

Figeon rasidence?

e

I wasn't in on that'at all. I wasn't aven out thers

pid you péxtidipate in the'investigation of any

No.

Those dogs that were at Sam's Corner, you said thsy |
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went back écuﬁh and west. Did they go to somebody's houss?

i -

A I don't think so. I didn't follow them.
o} You weren't outside with then?
2 ¥uh~uh.

MR. ISAACS: I believe that's all.
;Y (By Mr. Townsend) :They reported'béck and h%d lost
the scent.
THE COURT: Cross exémination?
MR. WISH: No cuestions, Your Honor.
THE COURTzv1Youire excusad, thankﬂfou. Waill
be in recess until 1;30 P. I, |
(Following the lunch r&cegs; proceédings continued
as followé:)., - .

AFTERNQON SESSION.

TEE COURT: Mr, Isaacs, I understand there has bsen
sore concarn about the specific tiﬁms'that I have:mgnﬁionad
Wi woula be in session on those days and'perhgps there was
a question in your mind as to whether they Qere'absolutaiy
firm at this time?

MR. ISAACS: Yes, sir.

THE COURT: If you will give mevsomé advance ﬁétice
about.any deviatioﬁs that you.wanty I'11 céﬁsider it. We
can stért garlier tO'accomodate-ajwitﬁeéshdf yours that has
to go tq work - we might be able té.do.ﬁhat.'

MR, ISAACS: I would proposa going late a couple of
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niaghts.

- THE COURT: I might consider that, too. Bring it

up a day ahead of time, if you can, so we'll know what wa're

dding.”

MR.VISAACS: At ﬁhis-time,vl'would ask if ws
couldn't go later on Monday, the 3rd of July and also the
6th of July? |

THE'COUR”: Might do.it; micht do it if nscessary.

MR, ISAACS: Go until 8:00 o'clock each one of thos
nights, or §:30,

THE COURT: If_you_haVe witnesses with material
avidence to present, I don't.seegwhy not. I cerﬁainly
wasn't denying you the presance_éf witnesses that ha&e
material svidence to givé.

MR. ISAACS: Thank you, Judgé.

THE COURT: ifr. Wise, did you havelsomething?

MR, WISE: If if pleaée the Coﬁrt, during the noon
racess, in talking to Qne of ﬁr._Isaacs‘ prospective witﬁéss@
I learned for the first_time that atstAEen@nt was taken frqm
Larry Gane Dry bn the.lOth of April before a court reportér,
which would'dOnstitute in my opinion, a'éﬁorn statemant ‘and
kriowing any sworn statementé are to be ?févidad to counsel;.
I herewith brasént Mr..Isaacs Qith a coPQQl

éﬁE*CQURTe _w&an did you obtain that? =

MR, WISE: During tha noon reéeés, talkihg to lr.

...
2

L
> ¢
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Larry Bowles, who was subposnaad by Mr. Isaacs. Mr. Bowlas

producad this statement when I was visiting with him. This

18

is the first time we bacame awars of it and also Mrs. Davis

who testiﬁiad.left é couple'of documents. .Thi$ one,'numfer
ons, I know he alréady has. Thesa two I don't believeli've
saen;,; so thereforé, I presums ha hash't. -They{re from the
Institute of Forensic Scienceé at Dalias; signad by Dr. I. C.
Stone, and I'm making Cogies4availabl§, Y§ur'Honor.

¥R, ISAACS: We're.ready to go, Judge.

THE COURT: All right, go ahead.

MR. ISAACS; Call Dr. Collins.

THE COURT: Raise ybur right hand. Do you swear to
tell the truth, the whole tfuth and nOthiné'but_the tru£h,
so help you God? | |

THE WITHESS: I do.

DONALD COLLINS,

called as a witness on behalf of ths Defendant, having 1}

2

irst

i

uly sworn testifiss as follows:
DIRECT FXAMIMATION

EY MR. ISAACS:

o taté yvour full name, sir?
A Dr. Donalﬁ Collins.

4 What is your occgpatiqn?

A I'm a Medical Doctor.

s R Back‘oqythgszthrday of June, 1977, &id you go to
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the Camp Scott area for some PUrposa?

2

A

L)
[

A

was threae

property near those bodies and where' those items were?

-

A The only it¢m thét.I can rem@mbet ﬁas a lantern-typ#
flashlight, |

Q The color?.

FS jI think it was red.

Q Doctdr, what did you do in regerence.td the sxamina-

tion of those bodies at that Eime?

A

in a supine position. I just determined that she was dead

"and did not actually do anything else.

A

9

Who &id you go there with, Doctor?

What time of day was it when you arrived?
"I think..it was:about 7:30.

-Bo vou recall wha had arrived in the Kiowa Unit befo

Yas.

Ong of the ambulancs drivers.
When you got there, tell me what yoﬁ'diﬁ?

I was called to &xanine the scens of wharz thara

deceased individuals.

Yes, sir. Was that in the Kiowa Unit at Camp Scott?

I don't remenber the names of the units.

Woul&hybu tall me if you saw any’itéms of personal

One of the subjects was outside of a sleeping bag

Did you at any time move any of the other bodiss?

No.

e
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ymlmttMKM.

)4 Sheriff Weaver'ié the only.ona that I récall aﬁd
know the naﬁa of. |

'Q  .'After you had made the'datarminaiion thatiohe of
the victims was dece;sed, what did you do?

A Noﬁhing,_

9 Did'yéulexaminelany of the surréundihg area for

any items of evidence?

N . No.
Q You just.stayad theré until.thewbsa§ was lo;ded?
A I just wandered around that aﬁeé;ﬁ“
0 Did you see anything unusual?

A What dO'you'méan by that?

o

‘Something out of the ordinary that shquldh't have

been in a placs wherz you ware wandering? -

A Not that I rsmsmber.
G While you were there, Doctor, did you participats

in any search of the Kiowa Unit?.

A No, not really.
o) What time was it when you left the ‘Kiowa Unit?

A I don't remember. I think it was about 10:00 o'clock,

PRk
¥

raybe'a.littlée léﬁéffﬁ”

‘¢ Did you’ rem#in there until the bodies were removed?

%
d

.r " Yas N

Qn-lgDoctory~what were the weather conditions like that

3

w4
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morning in the Kiowa Unit?

A Now, I think it was cl2ar. I beslieve it was soms~

what humid and I don't really remegmbsr what the temperaturs

N

wvaz. It was fairly warm.
¢ Similar to the weather we have besn having thsesc

past few days?

x I would'say‘that.

0 could we say ths temperaturelwas in the 80's and
90'§?

A Noﬁ at that timg of -day.

0 What would you estimate tﬁe temperaturs to.be'at

that time, at that place when you arrived at the Kiowa Unit?
A I would suspact it is a mattér_of reéord.  I don't
know. I would say somewhéré éround.ss to 75.
&) Doctor, would you dsscribe for rme the cbndition of
thz body that you examined?
A It was - the body was warn, ther&.wés no rigor

mortis at that time.

G Did you see any foreign substances in the mouth
arsa?
. A} . T don*t remerber anything, any foreign substances.

ot

Q2 In the nostrils?

i

3
it

T don't .rimewber any. You are talking about dirt
and this sort Of %hfn§'ﬁéfa?

\i Y&S, Sir-

4

5
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blood.

Q

yOu saw.

A

‘reecall,

Milner girl was the girl_on top of the sleeping bag?

A

0

I don't remember seseing any dirt.
Do vyou remerbar Sezing anything elss?
-Personally, I do not remembzyr if there was any

Are you referring to blood?

I am

I didn't see any forasign material that I can
Was thers dirt in some other place on the body?
I did not carry out an sxtsnsive examination.

Dig you,exémina the Milner girl's vagina - the

I looked at that area. I did not ~-

What

As I

Was there anything else?
I don't remember anything else,

Did you sge any dirt?

“I:don't think so. I don't remember.

:Q;ffemdmﬁéf'if thers was. I don't recall any

referting to anything. I want to know what

did you sas?

recall, thers was some blood in that arsa.

L

. {, s

Doctor, did you participata in any way in. loading

the bodies into the ambulances?

A

I can't remenber.
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Q Did you participate in the autopsy?
A No.
e After the bodies had bszen removed from the Kiowa

Unit, aid‘yoq return to the hospital hers in Pryor?
A Yes, |
Q- Have you told me evér&thing you did in reference
t.o ﬁha£ investigation at Canp Scott, to the best of your
racollection?
A . I think so.
THE COURT: Cross examination?
MR. WISE: We would only thank the'doctor'for his
participation and coopefation.
MR. ISAACS: Thank you for gomiﬁg, Doctor.
THE COURT: You may step down. |
MR, ISARCS;:  Judgé, I'd call‘Arthuf Linville.

ARTHUR LINVILLE,

fcéiiéd.ééig Qiﬁﬁgsﬁfongggaélf of the Defeﬁdéﬁ§i haviﬁ§ been.
first du;yéswo;n, tastifigglas follows :
o BRI ”ﬁigﬁéTTEXAMINATION'
By MR, T8AACS: o
Q Mr. Lihviil&,'you've been previously sW§rn and'given
t&stimony,'hava you not?

A - Yes, sir.

Q

MR. ISAACS: I have nothing further of this witness}

Q And that was concerning the investigation in the Kioy

ya
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Unit on June l3th; am.I not cofrect?

A fes, si;.

G - On June 13th, wers you involv&& in processing é
burglary scene at the Shroff residence, loéateﬂ q_sﬁort
distapc& from the Xiowa camp?

A Mo, sir, it would have been the following day, on
the Ll4th.

Q And on the l4th, at what time did you go to the

Shroff residencs?

A It was in ﬁhe afterncon. I don't fgcall.the @xact
time.
| 0 Whe went there with vou?

A Mysslf and an OSBI Technician‘bylthe nane of

Paul Esquinaldo.

o When vou arrived at the Shroff regidence, was

anyone prssent?

A My. Jack Shroff was.
0 Did you intervisw Mr, Shroff?
A Wa talked with him pertaining to the ~ what he says |

was the burglary.. We didn'ﬁ interview him pér se, I don't
suppose. |

¢ What tim&ldid Mr. Shroff report the burglary to
some law enforcement agency?

A 8ir, I don't know -the time. I fegl certdif that’

it was -~ well, I don't really know. I had been contacted and
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raguasted to investigate the burglary and assist in ths

%

.

procassing of the scen

0 When did ha discov&r the burclary?

A I don't kﬁow that eithar.

i Was anyons else thére,with Mr. Shroff?

A "o, sir.

Q Anyone,livé there othsr. than Mr.:Shroff?

)8 Not to ny knowledéé. It was my uﬁderstanding from

spzaking to Mr. Shroff that it was a - well, he actuallf hés
a rasidence in Tulsa and.it migﬁt be‘a country homs or whaﬁw
aver, but they Qacation.thare and things like that.

Q  When you process a burglary sceneg, you have the

duty of lifting fingerprints,}do you not?

I“I‘. ' Yf“-S’ Sir. :
¢ ..+ and’also looking for other forms of scientific

evidsace; is that not corrasct?

"7 "What type of investigation did you conduct at thse

Shroff rasidsnce?

A Well, I dirscted Mr. Bsquinaldo to take photographs

of the scene first and, of course, we ware particularly inter+

zsted in it because Mr. Shroff had indicated a black roll of
duct tape was missing and I would say his primary reason -
wa wers there conducting a burglary investigation.  So after

having talked with him, he pointed out where the black tape

e
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fftape and 1n Hopmng £Hat"we might match thosa

allegedly was located prior to it being found missing by
him. We took photégraphs of that area. M£} Faquinaldo
dustzd the residenéa and areas of points of possible antry
for fingerprints and_l secﬁfed_a,burlap~tyﬁe bag from undar
tha sink area where Mr. Shréff gsaid the tapa wéuid have been
lying, also a gold cloth-tvps bag.i.I also obtalned a sample
of black tépe'which Mr. Shroff represented to me of havinc
come from the roll ﬁhat he.ﬁad préviously had there. I
obtainad a small piecs df cord for comparison with the co;d
that was used to tie the victims and the raéson for getting
the cloth material underneath théﬂblack'taﬁe}was that I had
noticed a small fibrous maﬁsrial on the edgeé of the'b;éék 

0  .1Mr; LinVLlla,.w &re you abls to match those Fibars

Qi th, anf.xlbnrs on tu nge?
?7;;A ;o Hot; to my nowie .

0 Mr;~Linville, you taikéd about point of entfy; Vas
thers more than one poin%ﬁof'éntfy?

A NQ:. There was just the door whlch aprarently
baen nriad open. |

¢ Mr. Linville, laﬁer Qn in theg wéek, did you raturn

to Mr. Shroff's residence and investigate yet another burglary

2 Do you know if anybody involvad in the Camp Scott

investigation went there for that purposs?

-
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A ot to my knowlaedge. I did return to the residencs
not for tha purpose of investigating a subssqguent burglary.

o Back on the l4th day of Juns, aftar you and Mr.

3

tr!

(t

Esquinaldo had photographed and gathered svidencs, what was
the next thing you did to investigate that burglary?

A On that date?

0 Yes, sir.
A We maintained chain of evidence on that matsrial

and I submittad it to the laboratory at the OSBEI Hsadquartsrs

in Oklahoma'city that evening.

¢ pid you lift any latent fiﬁgérprints from Mr,
. '.A ;n ﬁéé:égtmg gnQy%gdgé,
i~Qg* ‘Qas ﬂr.qﬁuiiiﬁé,with vou and Mr. Bsgguinaldo at that
time?
A I don't believe he was. I spokeﬁfo him a few:

weeks ago, if I recall correctly, he wasn't in the arsa at

theLShroff residence. He was Monday, the 13th at the initial
cfiﬁg scene but I don't belisve Mr. Mullins was present at the
shroff rssidence.

0 As a rasult 6f‘your in&estigatién of the Shroff
hurglary, did ybu sﬁbmit any othér gvidence pertaining to thaﬂ’
burglary to any law ethrcement agency?

A Yas, sir. On‘tﬁe folldwihg.ThurSday, I'obﬁained

two pieces of veneer from the door. I also obtainad a ssction
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of the door facing for comparison with a crowbar‘which_we

had found.

o Was a comparison made?
B Yos.
¢ - Wno made that comparison?

THE COURT: I think the_quéstion -
MR, WISE: .It has been asked and answered by the
witness that made the examination.

B ¢ . Was it Mr. Plank?

= I'm nét suke.s .

e e Jordan?” M

U A E'Iprﬁldfasﬁum&5~~
. . -'THE COURTw. .I.thought you had him as a witness

'yes£érda§?
MR, WISE: If it pieésa the Court, tha question
has been askad and answer=ad.
MR. ISAACS: Somebody the other day said there
were two‘points of entry at thefshroff residence. I want

to know what they were and what examination was done with

‘zach one of them. Mr. Linville says there was one point of

MR, WISE: If it please the Court, this is the
fourth time this witness has been called before this Court
and avidence which is being sought at this time is repstitive,

cunulative and a waste of our time, Your Fonor. And if it
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. know Mr

plezase the Court, the peopls who examined and did the compari-

séns that counsal'is naking refersnce to Héﬁe already beszn
his witnessas.

MR. ISAACS: Judge, from what~haé bean testified
to here in this gourtroom and‘ﬁhat I have hsard f;om talkiﬁg
to'other'witnesses;-it seems_té me there must have been
two,burglaries‘or two or thtea.trips.to Mr. éhrdff's houss.

Kow, that's the avénde I want to pursus with Mr. Linville. I

d ¥
B .

Linville was: thers. I know ha gathsred evidence.
I wantfto ask him what he gathered and what tests were par-
formed. I think tHat's very material to this case. Tha

svidence has Béen irtroduced to comnesct the perpetrator of

the homicides with Jack Shroff's houssa.

i
H

MR. WISE: If it pleaée thé Coﬁrt;-ny'racollection

THE COURT: - Wno was tﬁe ﬁdblmark ﬁén who testified?

MR. ISARCS: fTom Jordan.

MR. WISE: Tom Jordan, Your Honor.

THE COURT: Was that yesterday'qr tﬁis morning?

MR. ISAACS: Yes, sir, Your Honor.

MR. WISE: If it pieasa the Court, my‘recollectioﬁ
is from ir. Esquinaldo -—

MR. ISAACS: msquingldo;

MR. WISE: Esquinaido, that th&fa was an atterpt

nade of one other door bhut ¢ntry was not gained. If it

vleass th%'Court( this witness has baan asked by Mr. Isaacs
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+ ruled,

| portiof: oF ithe 'doox. submitted by Larry Mullins. You may

iz there any other burglariss yvou examined and his answer wag

THE COURT: Did you ask him who submitted the fac-

ings to the door? Did you ask this witness, Hr. Isaacs?

MR, ISAACS: Hs said he submitted them, I think.

THE COURT: In.that cases, the objsction is ovsr-

L
I

The sxamination, of Tom Jordan, indicated it was a
i ; i:. .-I.,.._,. . :kv." ) P

plrsie vour line of quééfioning.
'”Tha; dpq;w§aqing you're talking about was submitted

H ]

for examination; right?

A Yas,

9 You submitted them; right?
A Yes, sir.
") Hr. Linville, did you see any other marks on the

houss that could have been a point of entry?
A No, sir,
0 Mr. Shroff visits that house'on'weekends, does as

not -~ it's kind of a weakand home?

A Thaﬁ's ny'understénding, sir.

Q  Is therse a telephone in that héﬁe?

A Yas, sir.

Q And was anything donsa ih referen;efto lifting fingex

prints from that telephone?

% I don't recall whether attempts were made on the
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phone?
as to Mr. Shroff and requested that he supply his telephone

Liblll, Ln essenee" and he obtained it to examine it and see

.1f there were any forelgn numbers that he himself had not

efforts to obtain the telephone numbers from Southwestern

telephone -or not, sir.

Q Was anything else done in reference to the tele- )

A Net a§ ﬁo the instrument itself. '.I made'inquiry

.-‘ o,

'ﬂfQ-" ""-\'Did he do  that?

A | Yes, sir.

Q Did you find any foreign numbers?

A He did not supply it to me.} At that point, an
investigator for Southwestern Bell coordinated: Wlth one of
my supervisors and I don't know the results of it; I don't
believe there were any foreign numbers, no;,eir.

Q Do you know what investigator coordinated. the

Bell?
A Ordinarily, Paul Boyd, who is Superviser, wouid-havf
contacted them and I'den't know whether the ihfo:mation;would
have come to Ted Lembke or Mr, Dick Wilkefsen or who. .
Q Have you told me everything you did in reference
to that»burélary at the Jack Shroff residence, Mr. Linville?ﬁ

.A . There were - also photographs taken of footprmnts,

plaster casts made of footprints and we also took into }__J
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. possession, a piece of gold carpet with a footprint clearly

)
‘wisible on it.

Q Was thiélpiece of gold carpet given to the.dog
handleré in purpose‘of scenting the dogs? | |

A Yes.

Q How was that done?

A I transferred chain éf custody of th#t carpet ﬁo

Mr, Pat Wilkeréon on Wednesday, the.lSth day of.June, 1977,

and after that, it was in his gﬁstody, I assume,it'would hav%

been Wednesday or Thursday.

Q Agent Linville, directing your attention to

?echnical Reporé Lab No.'77~l77, did you submit ;tem No. 13,

3 beer bottles, on June 18th, 19772
A Yeé, sir. |
Q What brand of beer were those bottles?:é
A Pabst. |
Q Where did those bottles come from, if you'knowé
A Yes, éir, from an area west of the Girl Scout
Camp, near a fence line, approximately'zoo yards west, I

would say slightly in a southeily direction also.

Q Was Mr. Shroff missing any beer from his house?
A Yes,.sir.

Q What brand of beer was taken? .

A _ Pabst Blue Ribhon.

Q Were those beer bottles tested for latent finger-

1562
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Were any partial prints found?

A

A . Not 't my dknowledge, no, sir.
Q
A

'”Not to my knowledge.

Q  How many bottles of beer were tak;ﬁ»from the
Shroff home, if you know? |

A i don't,

Q Item No, 12, l-ciear bag_containing torn film
packaging; did you1submit;§ha€ itém? |

A  Yg§, sir,.. | |

Q u.ﬁhere_was that fouqa? _

A' ‘3ﬁé'£e talkiag about thefilm packaging. it wouid

have been;shbmitted on Tuesday, I believe.

Q  Yes, sir.
A Yes, sir, that was found in the tent area,
Q Do you have any idea whether or not any film was

taken. from Mr. Shroff's resid;nce or any.film packaging?
A No, sir, there were notithat I know of.
Q One empty flashlight box on June 14£h.h.Did you
submit t_hvat Aitem? | |

[
K

. A‘ Yes, sir.
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flashlight. = =

ST
DR T
Voot

Q

A

Q

cal Report, is am evidence envelope submitted on June 18th,
containing P. A. cans, two céné,bearing P. A. labels. Where

did those items come from?

A

as Cave No. 1.

Q

>

Q
A
.
A
where thg shoe sole was'f6und,,I don't‘know,_bécauée they

brought it to me. It was in the cave areé.:3'

Q

Thompson and John Colvin had found down between the cave and

cellar?

A

. What is a flashlight box?

b

':wWhiéh did&$ﬁ:one‘time contain -~ it was empty.

ﬁit“éagwéqubggrd box containing a Girl Scout

okay .

Lod
PRI

Where was that found?
In. the tent of the deceased girls.

Now Mr. Linville, Item No. 14, of that same Techni-

.From the cave. What's been referred to heretofore

The Bellaire cigafette'béckage?

From inside of'one‘of,thg Prince Albert cans.
The three_cu:adﬁbaﬂd—aidg? o

From inside the same Prinée*hibert cqh..
Inside po;tion of a rubber ahoe sole? 

On the ground -~ well, of course, thismpa:ticular -

These are items that Trooper Newton and W. R.

. That's right.
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©

Q

I see pe;eﬁauq, an advertisement for the Hustler

Club. Was that advertisement found in the same place?

‘ A$T.

'Yes, sir,-to my knowledge, it was represented to

me as such.

Q_
A

Q .

of them?
A
L Q

A

Q
A -
Q

A

Q

Were all of those items processed for fingerprints?
Yes, sir.

Were any latent fingerprints lifted from any

No, sir.

Any'pa:tial fingerprints?_
I don't believe so.

Were they checked for hair?
I don't know.

It would have been the general policy to check

those items for hairs, would it not?

It should have been done, ves, sir.

Item No. 5 is a black plastic trash bag containing

a white sack with canned goods and frozen orange juice. Is

that the sack that came from the cave-cellar area?

A
Q
A
.Q
| A

Q

Yes, sir.

Is there anything unusual about that sack?
Not that I recall. . - |

The ﬁhite séék, not the piastic.

Not that I remember or I noticed.

Was it examined for blood?
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séaked with the orange Juice that had . spoiled

Q Item 17 is one piece of plastic submitted on June
18th. Where did that piece of plastxc come from?
| A"' There were various pieces but if I submitted it on

the 18th, I feel like it would have been found near ‘the

| crowbar and beer bottles, dependihg on the size of it. .

Q Those were the ones found on the Cavalier proﬁerty?
A . I don't know whose property, no, sir., I would shy
these were the ones that wéfe found west and slightly.south

of the Kiowa Camp itself, along with beer bottles and the

~ crowbar and small pieces of green plastic there;_

Q Agent Linville, after going to Mr. Shréff's;resif
dénée and processing that residence, were you ‘involved in
processing the scene of any oﬁher burglary?“

A No,‘sir. N |

Q | pid you interview witnesses?

A Yes, sir.

Q  Well, teli me the names of the withesses that you
interviewed? B -

A I am not sure of how you are ﬁsing the térm
"witness”", just anyoné pertaining to thi§ casé that I inter-~
viewed?

Q Yés, anyone that you would classify as a pdésible:

witness, whethex”or‘nof they have been endorsed by the State
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of 0klahome'or not.

MR. WISE: If it Please the Court, I'm inclined to

believe that that question has been asked and answered befor

of this same witness when he was on the stand one of the
three previous times:

MR. ISAACS: Judge, if I remember right, the
examination was limited to what he did on the 13th and part
of what he did on the l4th. I ma& be wrong. |

| THE‘COURE-, You cross exam;ned this witness for -
concerning his visit with Mrs. Buckskin when Gary Brewer was
present. Other than that, I’ don't think you have asked him
ebogt any other‘interviews,‘so'other‘than that one, I think
your question is good.
) MR. ISAACS: I don't reﬁember Gary'Brewer‘beihg
present. ‘ |

THE COURT: Well, that‘slthe name t‘ve‘got in my
notes, |

A (By Mr. Linville): You're right, Your Hoﬁor, that
was the name that I used and IX need to make a correetion.
The officer present at that tlme was Dennls Davis.

THE COURT: All rxght;
Dennis Davis?
Yes,.sirg

Ia he an OSBI Agent?

» O P D0

He was at that time,. ]
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| statement.

Q Mr. Linville, what other interviews did you have

of a possible thness in these homicide cases?

A I was present during an interview of Carla Wilhite."

I interviewed, talked with Patricia Ann Dawson, I've talked

to -

Q ‘bid you take a statement from Mrs. Dawson?

A No, sir. Other agents did, I think - not a written 5‘

Q It was not a sworn stetemant?l

A I don't believe so..} | |

Q = Was that tape recorded?

A Mine ﬁesn't; whether they did or'not, I an't”kﬁow.
Where was that intervieyicqndueted?. |
At'ﬁer residence near iocust Grove.

Q
A

- Q Who else did you interview?
A

I intervzewed a Steven Lewis Cumby in Dallas, Texas;

end I interviewed a Jerry Allen Hineman in~Denvet, Colorado;
I interviewed -~ .

Q Mr.'ﬁinsman in'Dehver, Coloredo. Wﬁat'was his addr+
at the time=you ihterviewed him? |

A Sir, he was in a Veteran 8 Administration Hospital

at that time.
Q Por what reason?

A = He had committed himself. I don't know the reason.

QL Mr, Cuimby, ﬁeeﬂthe”feliow that confessedpto‘having'gj
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killed the Girl Scouts; is that correct?

stages.

>0

Q

A

Yes, sir.

Mr. Hinman do the same thing?

No, sir.

'Mr. Hinman give you a wr;ﬁtén statement?

‘No, sir. |

pid you tape record his statement?

There was a tape recordxng made in the initial

Actually, he ‘refused to talk with us, actually,

and then did speak with us later.

Q

A
Q
A

Enid.

Q

A

I'

. Who else did you interview, Mr. Linville?

A man by the name of Bob Arthur Taylor from Enid
Whgt i8 his address?

I dbnft{khow it, sir. fHe'works as avhairdreSset in
m not sure of his address. I can gét it for‘you.
Who else did you inieriew? |

There were some individuals in San Jose, California

'in the San Jose County Jail there. Tommy Purdue, Charles

Purdue and if I'm not mistaken, a man by the name of Michael

'

Tarsch, a man. by the name of Jamie'Eacobar“ﬂand an FBI Agent

by the name of Tom Weston.

~

Q

A
Q
‘A

"5--"

How do you spellﬁTafScﬁ?,A

%-A-R*S*H.?MJ

‘Eécobar?
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Q  Did you interviewlany~o£hér}persdns?

A I spoke withIrene Pratt, wﬂo-wbuld be the mbther‘
of Patricia Ann Dgﬁson.' | -

Q ﬁhen and Qhere?

A I would say on Priday, June the 17th, 1977, at

hex residence.

Q Anybody-else?
A No, sir, not thaﬁ.i recall. .

Q Mr; tinville,;other*thanfthe e§idence you have
testified about, didlyou‘seize any,othei'itemé at any of |
the caves? “ '

A Not that I haven't testifiéd'to.thgt I recall.

Q Did you participate in the arrest éf:nge Leroy

A No, sir.
o) Agent Linville, did you berform’any type of techni-
cal examination on anything thﬁt I théﬁ'f'asked'you.about?
A No, sir. "'tf |
MR, ISAACS: i Selieve that's a1lm6£ this witness,
Judge. | |

Taﬁ:COURT; Cross examination?

L N T

_ . WISE.“ We wbuld ask that this witness for the

'fourth time be allowed to” go back to Chickasha, Your Honor.

1 ra e -

5ﬁ05Q{;Q; THE COURm.: You re excused.‘

:&”?”QEB“ISAQCS‘a Could we take a short recess before ny
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next witness Mr. Bowles?
THE COURT: Five minutes.
(Following a five minute receas, proceedings

continued as follows:)

LARRY'WAYNE BdWLES,
called as a witne;s on beh&lf'of*thé befendant, haﬁihg'bqen
first duly- sworn, testified as follows-"' |
DIRECT EXAMINAEION

BY MR. ISAACS:

. ( .

Q  Mr. Bowles, would you state you;_full name,’ sir?

A - Larry Wayne Bowieé, RN B H

Q Mr. Bowles, on the 13th day of June, you were
involved in an investigation at Camp Scott area ‘south of
Locust Grove, were fou not? |

a Yes; sir, I was;

0 You have testified previously about the arrest of
my client,'Mr. Hart, over atfﬂr. éigebn's house, have yéu
not? o | |

a Yes, sir,.I have.

Q. I want to ask you about your part in the investi-

glgation iﬂ:the Camp Scott area, about what you did and what

to the Camp Scott area?

A B No, sir, I was not., ’I.was-assigned,to.the State

Medical Examiner's Office in Tulga.

1571 |

evidence you seized on the 13th day of June. Were you assign+d
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" Tulsa, what evidence did you collect?

.,Sééﬁkq;ﬁ Do you know who those nen are?

Q " Fox what‘purpose-were you‘assigned_to Ehe‘ﬁédical
Exahiner's Officef' o

lA'. Photograéhing tho:Victims;

Q Are you a.technic;l invquigaﬁof?

A I have processed crime scenes. We havéoo:tain
employees in Oklahoma City.tﬁat they cail'cfime Scene’
Technicians. | .

'Q: So you take photographs, 1ift fxngerprints, collect
oamp;es of soil, hair, sallva?.

A Yes, sir.

Q@ Mr. Bowles, at the Medical Examiner's Office in.

- A The only'evidence 1 collected: was the taking of
the photographs of ‘the victims‘

Q pid you:transport any evidence? :

A No, sir, none other than the film. :

Q Thore:woré two fellows therxe in'tﬁé Medical Examine)

Office, when the autopsies wTre performed named Hybarger and

"*'A? | Yes, sir. Bill 8p7rks -is an Agent out of the Mc~
Alester Office, Hybarger is an 1nvest1gator for the Medical
EﬁhminerFQ“Officé.§ Thete was also another gentleman there
by the name of Starks. He's a ~-

Q What's his duty? Does he work for the Medical

Examiner?
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A

o

thing you did in reference to the investigation at; Camp

 Scott?

A

which was a Tugsday.

Q
.
Q

printed.

submitted - soma of them?

A

Q

Will you give me their names-and the plaée and ttme;thht you
intérviewed them to the best of your recollection.7 I know

you interv;ewed Mr. Dry on April 10th and made a copy of that

'atatement?

.\A

0
'thing will jog your memory.

for helping the authorities and Gene Leroy Hart?
. A

Q

:1Ybs, sir._

'pa Who else? i

Yes, sir, he does.

'After'pﬁbtographing the bodies, what was the next

I went to the Camp

What was your assignment there?

Intervieﬁing people fingerprintihg people;»subjéét

There is a long lis

Was that ~=~ were those your fingerprints that Were

I fingerprihﬁed the

Okay, Mr.'Bawles, y

I interviewed Larry

Well let s just start with Mr. Dry and maybe some-

Tcott area the following day,.

t of people that were finger—‘

majority, ye&}wﬁir, '

ou said you.intétQiéwéd people.

ok
¥

Dry.

Not to my knowledge.

Has Mr. Dry been promised any leniency on his -

Was Mr. Dry promised aay money

1573
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;'else commxtted thewe cnimcs?

preéent Charges?

A No, not to my kndwlefge.
Q Name another person you've interviewed?

A Bichard.Castill.

é Where did you interv eﬁ him?

A I interviewed him in the Caﬁp Scott area.

Q | -Do you-know Mr.tCas'ill;s address today?

A No, sir. He lives in the Earbob community area,

just off Earbob Road.

Did you take a swor statement from hin?

Q

A No, sir.

Q 'Tapg reqord that statement?
A No, sir, |

Q Does that statament Mr. Castill gave you contain

‘any esculpatory evidence -~ ev dence that would show som90ne

AA'rﬁ No, tir; Lt.doesn th |
. ?tg:i' 0n or about vpat da' was this interview with Mr.
castxll?
A It wds~in tﬁe latt r,pirt of the first'wéek of the
incident. B o ‘ |

Q And on June 15th, ou subm'itte-d a hatchet to the

OSBI Office. Was that hatch t an item that: you seized as a

part of the 1nvestigation?

A No, sir, it.was»gi'eﬁ'to me by another igent, or an
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. other employee.

Q Do you know where he
A No, sir, I don't.

Q Also on the same day

Big Smith brand. Did you get #hejjeans-f£Om the same person

who gave you the hatchet? -

A I don't remember., T

gof it?

, one pair of men's blue jeans,

Pe jeans, I believe, céﬁe.

from another subjéct ;iving in the area.
- Q -What person?
A Ben Woodward.
Q Did-ypu'interview Mr. qudward?'
A I heliéve Mike Wilkerson interviewed Wbddward.‘ !
Q Were you present wh n he was intqrviéwéd?
A N9v;§iF'aq= ‘ |
g Who gx«sedia you interview?
A ,I,cgn'ﬁ”rGMember at| this tipe.

9 Ndﬁfoﬁ? ;béieuit'Ca#p Scott some dogs were brought

Ly

iﬁ'Hnd'§EVe:ai searches conducted in the Camp Scott area. I

understand you participated in

A Yes, sir, I was there.

Q- Did you follow the original.groﬁp Qf tracking dogs,

the first group that was bro Lht‘in there from Pennsylvania?

A No, sir.

Q Did you follow somecne else's dogs?

A No, sir. I followed

'sdme.séarches?

some dogs that were brought %EJ
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from Pennsylvania., I was in

used.

Q I see. bid yousinvestigate,any‘areafihat thé dogs

led the tracking petsonnel to?

A No, sir.

Q Have you ever invesﬁigated-thqﬂarea.sufronnding

‘the Jack Shroff residence? -

A Yes, sir.

Q bid_you seize any evidence at that,ldcation?

Q  Was this on or about the 15th of June when you

conducted that investigation?|

s B . Mpproximatelyy yes,
" Q. 'Did you visit the 1
‘or ‘what is@tqﬁmoniy reéé}ﬁed:

A _Yes, sir, the old h

.yés, sir, I,wis there.

Q Degcribe for me wha

cave~cellar area with Mr. Lin

A. I was there only once and that was with Harvey
Pratt and Charles Newton, a T ooper, I,tdokiphotographs.

Q  Dpid yoﬁ.gather any evidence?

A No, sir, I didn't.
Q I believe that's on

would that be‘correcté-

the area when ﬁhéy were being

| sir.
bcation of the'cavefég;;ar area
Cave 17

omeplace where thn:é‘is a cellar

t you did wheh you went to thé?

ille, Mr. Colvin and Mr. Thompé«

‘or about the 17th day of June;

4

rh?_.
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anighted aomeone up in that area?

A On the 16th of June.

Q Dio you investigate any of the burglaries that are
reiated to the hOmicidaé'it Ca Scott, the burglary of T &
H Grocery, located at Sam's Corner or the burglary commonly
referred to in the.reports-as the Grossman;?urglary?

A No, sir.

Q Did you ever go to the area referred in the report
as Cave No. 2, Skunk Mountain area?
A I'm not sure what y urro referring'to.

Q Cavé No. 2 is 1ocatTd,ﬁest of Locuat Grove. Some

tracking dogs were taken there after a local citrzen had

A Yes, sa.r, I was there.

‘ Wbre you there?

B

TYes, sir.

Did you seizeﬁovidJnce?
No, sir.

Transport any evidence?

> 0 P 0 >;Ac{,

No, sir.
Q Did you take any s:qtementz from anybody aboot that
sighting? : o ”
A Yes, sir, from Victor Auxier.
Q  What did Mr. Auxier tell you about that slghtxng?
A That he had been out looking at the feqce‘on4his

property. He was climbing up a small'incliﬁe, observed




- FORM 404

PENGAD CO.. BAYONNE. N.J. 07002

10

11

.12

13
14
15
16
17
18

19
20
2]
22
23
24

25

' notlfying authorxties.

_the cave?

someone's feet hanging out from an overhang.

or triéd to:give an impression

|

went back to hls residence and called the Camp Scott area,

Q Did he notice the footwear worn by the person in

A  Some type of boots.

Q Did he give you a descriptlon of the tread of those|

ﬂf'yiNo, sir.il

Q Did he tell you any

the peraon wore?

) "'Did he tell you thﬁ race of the person in that

A Not that I remember.

Q Mr. Bowles, have you been to the area of Cave No.

which is‘south of the Shroff

Scott?

residence and south'of Camp

A ' Evidently not, not

Q On August 24th, yo 'submittedfaﬁpiéce of glass with"'

a stain on it - white.envelope'cbntéining.piece of]glass'wiéh”

that I can;:emember. 

a stain on it and another wqite envelope with a piece of

glass with a stain on it.

A I don't remember.

Where did you obtain those 1tems?

He protected

thing about the clothing that

3

that he hadn't noticed and he

4

1578
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1579

Q Do you remember who gave theﬁ to you?

A No, sir. i

0 Would looking at the report help jog your memory?
A It may. | |

Q Okay.

A I believe this cameifrom Leo Albro.

Q _”Do you know where Mr, Albro picked up those items

of evidence?

S P i?

aast of Salina. -

'Q" - Would that he the Grossman burglary..the burglary

of the grocery store?

A I'believe it was.

ing 9-7 fluzd bottles of Miller High foe beexr., Where Qid

you pbtain thoae 1tems?

Q@  Quite a few items of evidence auhmitteﬂ . Do you

know anything about any of those ztems other than you trans-

porting them?

Q ' On August 25th, you submitted a paééf,sagk_containr

A These itemns were obtained from A. nifﬁé#x&.
Q " Do you know where Mr. Davxd got those beer hottles? '
A Came out of a residential burglary on Earbob Road.
¥ Q 'thch residence? | | '
A I don t recall the'neme;.A. D.'bevid made. the investii-
gation. | |




404

-~ FORM

PENGAD CO.. BAYONNE, N.I. 07002

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

- 22

23

24

25

1580 .

' anybody ather than the people we have discussed?

.Tdhlequah~laboratory by Leo AIbro.and I-transported them

.at Sam's Corner?

A I dusted some of those beer cans for fingerprints

1
l

- latent f;ngerprlnts. |
| ”llQ' Did you find any?
A They were negatxve.?
Q Did you find any partial prints?:
A No, sir.
';Q“*iiﬂr' Bowlét, did you take any more statements from
‘ ;Eﬁ} I may; have, T can't recall at this time. |
';éu All rlght. .One other Technical Report about some
beer bottles and btoken pleces of glass, F-77-332. Could
you tell me where those itemsgof ev;dence,came ‘from and what
you know about theﬁ? |

A . Okay, these”items~o£ evidence were ﬁrought”tb the

to Oklahoma City.
- Q Were they dusted for fingerpriﬁte?
A Not by me, no, sir;‘ | |
Q Did'éomeone~elsefdoithat?
A They were processed in Oklahoma city.
Q ' Did you perform any bthef'tectﬁiéal'type examinatio$
other than the ones I h3ve'as£ad you about?
A No, sir, not that I ican remember.

Q Did I ask you about. the T & H Grocery store burglar*
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evidence found.at that locatlon?

A Yea, sir, you did.

Q D1d you perform any exam;nation of any 1tems of

A I accompanied Vernon Glenn, another agent to the
T & H Grocery, where to compare a prmce marking on- the top

of a food item can, whzch the can ‘had been previonsly marked

‘and was- stillnat the atore.

What type of ‘can was that?
A :It was a vienna sausage can.
Q Were the markings sim;lar?‘
A Yes, sir. |
Q Where did you f1nd the can that you used for comparj
son then to the one at the store?
| A They were found by Victor Au#iéf in a pond near
his home. | |
Q We don't know whether those things were bought at
the store or they were part of a burglary, do we?
A No, sir. | _
MR. ISAACS: I don't think‘I héve anything else of
this witness. |
THE COURT: Cross exam?

CROSS EXAMINATION
BY MR. WISE:

Q - Just so I understand you. On thié_laat question, yo

1581

are saying that you did make comparison of the'cahs that were
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found by Victor Auxier with cans at the T & H Groceiy Store
‘that was burgla:ized and they did cémpare?
A Yés,'sir.

A

W;MR. RISE. . I.have no further quéstions. Thank you.
'-??f*;wan COURT liou're excusedy

“HR‘“ISAAcs- call John Gosser.

ﬁ fTHE COURT.W Raise your right hand.‘ Do’ybu swear to|
tell the truth, the whole truth and nothing but the truth, so| .

‘help you God?
THE WITNESS. .1 do.

JOHN HOWARD GOSSER,

called as a wiﬁness.on behalf o£ the Defendant, hi&ing been
first duly gwérn, te:tifies'aé'fbllows:
DIRECT EXAMINATION
BY MR. ISAACS: |
Q Mr. Gosser, would you state your full.name,:pleagé?

A John Howard Gosser.

Q ' What was your occupation back on the 13th'day of
June, 19772 |

A I was an Agent with the Oklahoma State_Bﬁfeau of
Investigation. | r |
| 'Q  .O0n or about that date, were you directédxto.thé
Camp Scott area to éerform an investigation? ..

A Yes, sir, I was.

Q  What day? - - o J
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A It'was'the Sunday afternoon aftér the.mﬁrders or
‘the incident. I'm not sure exactly what date that was.

"Qﬁl: Mr. Gosser, axe you an agent trained in a technical

.L‘E

spacialty?
I wouldn't say so, no.
' 5671ﬁfA11wr£§hﬁ;3sir,.you are an‘invostrgator; right?
A Yes. o | | L

Q Tell me what you did when you arrived at. Camp Scott

that Sunday afternoon?

A 'We - the agents that came that day just oheoked in.|.

Q  Were you given a-partzcular assignment?
A. ?eo, sir, I was.
Q  What"was.thdtaassignﬁent?
A Do an interview with a party.l
Q 'What was that party 8 namo?
A LI m not sure what his name was.“
Q D;d you bring a copy of your reports here with you
today? | .

A _NO.
‘JMR. ISAAéé: Judge, could thls witness bo excusod
to go review his report and I'll get the othor fellow.
THE COURT: I_thought he said he didn't bring'his‘ _
reports'today. | o N R

MR. ISAACS: He has one.

- MR, GOSSER: We have the other réﬁorts.f I don't haﬂe

1583
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. & copy bf mereport, no.

1505

BINN

THE COURT. If you were excused for a few minutes,

g is there something that you would review here in the Court="

| MR; GOSSﬁR: Yes, sir, _
THE COURT: Oh, all right. I understood him to
say he didn't bring it at all or didn't have it. Seeiif
you cah find another witnesu. “
MR. ISAACS: Okay.
THE CbURT: Raise your right hand.. Do'you”swear to
tell the truth, the whole truth and nothing but the truth,
so help you God?
| THE WITNESS: I do.
- 150 Auswo,
called as a witness on behalf of the Defendant, having been
first duiy sworn, testifies as follows:
DIRECT ESAMINATION
BY MR. ALBRO: ”
Q Mx. Albro, would you state your full name? _
A Leo Albro.
Q@ ' Back in June of 1977, what Wai'yqur”oucupation?‘
A Agent with the oklahqmg State_Buruauvof Investiga-
tion; | o

'Q ' On that date, were you assigned td?the"Chﬁblécott

area to conduct an investigation into a homiéide?f"
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" A" ves, sir.

Bl

.5é53 ;Whé€??efe'ng; duties while condﬁéting_that*inéesti*.

A Interviewéd a lot of pébple.
Q - Would you give me the names andipiacesibf wher;
you interviewed those éeoplg?,. | | _
A  mr. Isaacs, I couldn‘t.bégin,to,teii.you alik;
interﬁiewed. | | | - _
Q-; Can(you remember thetﬁnes.that yquyﬁh;qéhﬁ were
important? | |
| A | Yes.
Q ALl right. Give me their names.
A Ella Mae Buckskin,
‘Where was that interviaﬁ conducted?
At her home,

What date?

OO P O

Tha£ was on or about.the”24th; I 5§iieve, Just a
moment - | |

Who was with you?

Excuse me ~- on June §4th. |

Who ﬁas with you,'urﬂ'aibro?

Two FBI Agents. - |

What were their names?

Youngblood and Harrigén; I believe,

O » O ¥ O » O

Did you make a tape recording of that interview? .

e
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. Té?. No,. sir.fbiwf
“_ Q'V?"Who was éresent other than you, Mrs. Buckskin and
M:.‘YoungpLood"and Mr. Harrigan? -
A”f' §iice Litﬁledgve was there, her daughter, a son-
in-law,,Ta@Qy and I think Mill;rd.é Millard Johnson and -~
Q Thurmond Johnson?
A,,.'Snd Kirby.boy.
'Q“l Kirby Vaughn? '
"A; ‘ Kirby Vanghn, I believe he was there. |
Q ..Tell me the names of the other people that you B
lnterviewod that you fael like that are important? |
i A Mr, Isaacs, I just - I interviewed people by ‘the
name of Ballou, sonme people by the name of Vaughn, people
up and down Enrbob Road.
Q0 . You were pretty busy then?‘
A Yesflwe'were pretty,busy;”
Q Covered a big part of the south end of;Mayes_Counﬁy,
does it ﬁot?. | | |
A Well, yes, sir.
Q pid you.biocess any Erime scenes for eéidence,'énch
as flngerprlnts and -~ |
A We found a footprxnt. '
Q Where was that?

A In front of the C. P.jDitector's‘é— WeL1) where we

had headquarters set up.
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plaster cast.

Q@  All right, describe that footprint?

A It was g,tennis shoe';:tennis shoe type print.ﬁ
0 When yoﬁ errived at Camp Scott, didiybﬁ have an -
occasion to look in the tent where the'li£t1e giils had
been sleeping before they were.kilied?
A ﬁo, sir.
Q Did you ever see a picture pf:the fldor?
A I was there a couple ef.dayseafterse I was there,
I didn't go the first day. .' |
0 Did you see that picture laﬁef'en, Mr.¥Albro,lof
the flooring, footprint in the blood? | | |
a Mr.xiseace,’l don't think vae'seéh;eh?_of the
photographs takeh'in this eese. d
Q Describe the tennis shoe footprznt'that was in
front of the Camp Dlrector s headquarters? |
A I can't describe it.. There was a plasferkeast made
and it wae photegraphed. |
Q  Who made the plaster cast?

A I made the photograph. I don't know who made the

o Another OSBI Agent?

Yes, s;r.

- Did you find any other. footprlnts?

A
Q
A .'tNo, sir,. that s all.
Q

What day was this-footprint -~ tennis shoe footprinej

wy, s
A
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discovered?
A On June 15th,
Q - Mr. Albfd, you were assigned théte; no doubé)afbr
a ldng period of tiﬁe; ié,that correct? | ”
A Off and on, féé}:sir;- |
Q Beginning in June - Juné of 1977,ﬁwhen you %e:e
assigned there up until toddy; have’j8ﬁ'inte:vieved any- of
the followinglpeople: La?iﬁ ny? -
A No, sir.. o |
Q  Have you been present when he wasvinterviewed?
A No, sir. g | |
Q Have you taken ;-:havélybu inte:viéwéd &immy Don
Bunch?. | |
A | No, sir.
'Q: Been present when he waS‘interViewéd? .
A No, sir, |
Q  Have you taken any sworn statsﬁents from anynof:
these peoglé?,
A No, sif;
Q Taken aﬁy;tape recoxrded stateme#tavfrom”any person
that you intefviéwed? | |
. A Mo, sir..
Q Have youléeizéa any ;tems.of evidence?

P@ypfway involved in the investigation
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,negative in value. P,

of the bu:glaries’at the Jack Shroff resideqee?
A Let me,bhck'ﬁpea minufe.'
" Q | Yes, sir;
A I gaeherea some evideﬁee on Augdst 23rd f:Om a
Woodland Junction Grocery Store, east ef Locust Grer.
Q That would be the Grossman burglary?
A I belieVe'that"g.right;
Q  What evidence'wek.thet, sir?
A Some beer cans. I have a list qf;it.here.
Q Okay, would you read'that 1ist into the'record?'
Just a second. I think we can save a bunch of time here.
I hand you what has been marked as S-77-332 for identlficatloL
by your office‘ofﬁgptechnical-repo:tf- Does th;tﬂcgnﬁain a
list of the evidence that you and Mr. Bowles“signed?
A Yes, sir. | “ .
Q That identifieation number is not a nu@befjthat I
put on it. It's one by your office; is.thateeofreCt? )
A Yes. |
g bid you'duse any. of those.items fof fingerpfihts?
A No, sir, I dusted some inside the buildlng.‘
Q Were any latent flngerprints lifted?

A - There was an attempt to - 1ift twn, but they were

Spesis

ﬁfo. Twe part;al p!ints?
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Q  But not enough points,to identify anytbing?‘

A That's true. |

Q When ybu investigated that burglary over there at
the Gro#sman Grocery Store; did‘you.swééﬁ thérfioor with one |
of £hose little vacuum cieaners for hair? |

A No, sir, I didn't,

Q I notice no blood was found in any of_ﬁhbée items.
However, on a piece of bioken glasaf there was.séme blood.
Will you describe for me where that glass came from?

A Entrance was through the rear window which my

direction recollectmon was .on the west szde of the build;ng,»

‘the window had been knocked out, part pf the glass was in-

side the building on the.giobtifb&rtqu it-waSjoﬁtg;dé the:
bﬁilding on the gréuﬁd R : | |
o Were there any footprints at that burglary scene?
It had rained that night.
pid. you take any pictures of any prxnts?
Yes , sir.,
. Where were thdée?u
Beg your pardon?
JMWhere ware they?
Where were they?

Yes, sir.<:fw'

> o »YO ¥ o » O

I hiﬁbfﬁﬂémjin my possession.

©

Where were the footprintsa?
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a I didn't take pictures of footprints.

Q Fingerprints?

>

Yes, sir.
Q. What fingérprints were'théae?":
A They were on the refrigérato: where the‘béét ﬁas
taken out of the case. - | |
Q All right. Were you ahig'tq:mgkg'aicoﬁpatisoﬁ of
those fingerprints\tolﬁny fingerpfihts oﬁxfile?'f
A No, sir, they weren't any good. .
0 They wgren't?
A No, sir.
Q Why not?
A They were partial lﬁtents.

Not enough points then; is that correct?

S &

That's correct. Part of'ﬁhém is smudged.l
- Q Any other items of evidénce submitted othé¥ thgh
the ones on this sheet? | |
A ‘That's ail i‘canjrecall.

'Q  Mr. Albro, were . you present when Gene Leroy'Hart

.w;sfar:psted_at‘;héuSQm;g;gepn residence on Ap?il 6th?

A NG, stEl

i Q' _ Did:jédﬁcﬁﬁdﬁ"ﬁ?any investigation at'the-Ption
residence? |

L
4Rl

A No, sir.

Q Mr. Albro, did anybody live in that building where
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~that it was another counselor or somothing;-

Grossman burglary occurred?

‘A No, sir.

Q Did youloarticipate in the investigatibn:of‘any
caves in the‘oouthfond of Mayes-cohnty? |

A No, éir.- |

Q Partlcipate in any searches conducted with dogs
and,bloodhounds?

A No, sir;.f?‘ PR .

Q Those interviews that you had taken all of them in
one fell swoop, dxd anybody mention to you that they had
seen strangers 1n’the'Camp Scott area on or about the 13th'
of June, 19772 \ '

A I think some of the Girl Scouts - well, Mrs. Day
saw some peop;e-outoxdg the gate.

Q Yos; sir..l | |

A I think'one'of the little git;s-thought she snw

somebody in the camp- area and we checked this out and verified

%lf Anybody else mantion any other strangers at any
time? T |
o A Nothing that I recall, no; sir.: |
e yg. ISAACS., n think. that 8 all of this thness."
'TﬁE COURT: CrOSS“egam;nation?
CRQSS EXAMINAT:ON

BY MR. WISE:

1
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Q Mr. Albro, first of all, with regard to the list

that you compared with Mr.fisaacs, was that principally

' staple foods, things of that nature?

A No, sir, I dldn't give that 1ist.

Q | The list that Mr. Isaacs has,.xs“ﬁhat principally
‘staple foods, v1enna sausages and stuff like that?

A No, sir. That was what was taken from the burglary
is vienna saq;age.;ans.

Q Things of that nature?.

A And,siiple foods,-yes,’sir..

Q Rathgi than money, jewéiry and teléQisibh“séts?

A Yes, sifgl This was beer that he hhs_and broken
glaSs. | | | | |

Q  Now, thhlregard to tﬁe 1oéation of this tennis
shoe priﬁt, d&lyou xecgll, Mr. Alb;b, the.dispens;fylwhére

we've heard the peanut butter sandwiches were dispensed?

,?A,' Yes.'{ﬂblﬂ' | |
Qo : Wherelin 19cat10n to that would that print have
been found, if you xecall?

“'3 ?. If I recall, 1t was on. the path that led from the
road in front of the buildlng you're. talking about and the
headquarters that the C. P¢,-down a path that.led toward a -
camp - I beliéve'it was bétw;en the Cherokee'Camp and Choctaw
Camp. | | |

Q So rather a remote area there? R

1593
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interv1ew?

A | Well, it wasn't too far in front of the cabins.

' Q Now, with regard to the burglary at the Gressman

Grocery Store and the ‘blood, did yoursubmlt a.pzece qf_glass

‘with blood on it?

A l«Yes, éif;:
Q. From the destruction of that window there at tne
scene? |
| A Yes, sir. | |
Q  Did you have that compared for blécélﬁype?

A Yes, sir.

Q  Can y6u~tell us:of_&ounzown knoWledgemyhat was
that type?
A Type O.

‘MR, ISAACS: We'll stipulate it's Type O, Judge.

Q and Mr. Albro, thh regards to your interview of

Ella Mae Buckskin,'w%‘ tsyou tell us the contents of that

A B

ISAACS: ' Object; hearsay. -

'féoﬁiigTﬁgﬁstgiﬁed;
MR. WiSE; We‘d.h#v§;n03§grthe;=qu§atioﬁs, ¥ouf
Honox. A : o
_ TﬁElCOURT:'.@ﬁfﬁhipg1fgrther, Mr. Isaacs?
'MR. ISAACS: motnipggfgxggé?; Your Honor. Could we
have a shdréfbreak? o - B |

- THE COURT:  You're excused. -

1594
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'MR;'ISAACS;; I thinkftﬁe doctorlw1ll be next; then
we'll take Mr. Gosser. S " .

Judge,. tﬁe déétor isn't here yet and thé other
fellow haspft'compléted his reyéyts{

THE COURT: Well, whj'don't we_také-anétheflfive
minute recess. y | =

(Following a7five miégtqs t¢Cess, procqedings

continued as follows )

JOHN HOWARD GOSSER,

.called as a w1tnesa on behalf of the Defendant, having been

first duly sworn, testifies as follows: .
DIRECT EXAMINAIION (Contlnuad)
BY MR. ISAACS: . = |

Q Mx. Gosseg, I was askxng you some questions about

;:interviewa awhile aqo.ﬁfﬂpve you had a chance to refresh

-YQ“r'rgdollection?” i

A Yes.

Give me’ the names of people you interviewed?

Q

A Richgrd.Leon Cannon.

Q Where did you interview him?
. . '

At hisfresidence.

Where was that?

Q

A (No reéponse.)
Q l‘Locust Grove?
A

I m not sure - no, it's the town west of Locust
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1”éhyb¢df?l,

Grove.

Q Chduteau?

A Yes, that's right,

Q When was that interview conducted?

A That evening. '. a
Q The'eveninqll believe ﬁe're talking about is the
14th? | o |

A The evening that‘Iféot'ﬁheré, I believe.

e All right, who else'di& you interview while,yé&fi

were in this investigation at Camp Scott? -
A I conducted no interviews as such.
Q - pid you'take any written, swdfn statements from_

a TR O E PO
R

A I didn't.
.0 Did’yeu take a tape recorder with you and record
any interviews? . [

A No.

Q - Mx. Gosser, did you participate in th#'invesiigation

of the bﬁrglary at Jack shroff's house?
A No, sir, Ididn't.
Q Did you participﬁte in the inveétigétidn-of:the
burglary of the Sam's Corner gro@ery sﬁoré?
- A I did. |

Q ‘Tell me what you did at"that”investigation?

A I took photographs of the crime scene and attempted

1596
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;do for comparison?

to lift latent prints.

Q Were you able to lift\ény fingerprints?
A I was.
Q pDid you identify those prin:sfwifh anyone's that
you had in your possegaion for comparison? |
A I didn't; I didntt'find,anf of those, no.
Q  You didn't identify anybodylbr'yoﬁ didﬁ't‘mqke
the comparison? | o
A I .didn't'- make the comparison.

'Q ' Were those submitted to Mr. Mullins or Mr. Esqulnal

A --Yes “theymweueﬂ

:w??ijﬁf What else did you do ‘when you investlgated the

_burglary at Sam 8 Co:nar?

A I took flngerprlnts from the owner and all the
peoplé'that-worked there. _

Q Did you gather any physical evidence?

A No.

Q Did you participatéfin the investigétion of the
burglary at Grossman Grocery Store located east of Locust
Grove? |

A No,

Q Did'you pﬁrticipate~ih'the invesfiggti@n of the
area commonly referredito as Cave No. 1?

A No.
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Q
A
Q
A
Q
property;

A

Q
A
Q

mix;

%bﬁtts;and

A

Any of the. caves?
Yes.

Which cave?

-The one there called Cave No. 2.

That's the one on Skunk Mountainxcn'the Auxier's
is that'COrrect?-

Yes, sir,

“'Tell me what you dld when you went there?

-1 assgisted in the collection of the evxdence;

'What evidenc'gdid you collect?

'”?I was present When hai:, fibers and clgarettes

matchsticks were picked up.

.?

:Anythrnq else seized 1n your presence?

| There were certain canned or. empty cans and canned

goods found at dxfferent locations in that area.

Q

Did you gather any of those 1tems persbnally or

were you just'there basically watching people?

A

Q

A

Q

. Other people picked those items.ﬁp._e

Did you just transport it to anyone?

I didn't, no.

Did you process anything at ehefacene ottceve'No. 2

for fingerprints?

A

No.

MR. WISE: If it please the Courﬁ, we would objecﬁ'

to the further continuance of,this as being ‘cumulative.
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. the Sam s coruer. Auxier property, he talked about clgarette

THE COURT: Well, you are talkiné_about a different|

location here.
MR. ISAACS: Cave 2, the Auxiexr prbperty, Judge .
THE COURT: I think the objection is good as to

if you mention these flngerprints that he -~
MR» ISAACS: You mean this wltness?,'
_THE COURT: -- that hémqathered.u~He talked about

the printsOthat he lifted and didn't<compare that was from

-butts, hair samples and-canned goods; What was-the qnestion
'now that Mr. Wxse objected to - fingerprints and those items?
h MR, ISAACS.l I asked him if he. obtained fingerprintT
‘from anything taken. : _

MR. WISE: My whdle objection was to tﬁt:line of
.qﬁestioning regarding Cave 2, wﬁich-Wesheard from'sevefti
other witnessses have testified on behalf of this thiﬁq, who
were the pe:sons-who.tollected the eVidenct who have told us
this same, repetitious,.éumniative.evidence; Your Honor .

| THE COURT: Since thé question was directed to what
he did, I'll overrnlé;it;

Q Did you gather any fingerprints’- lift any prints
or dust any of the cans found there?

A I did not.

Q Mr, Gosser}“were-you-p:esent at-any'timefa fellow

by the name of Larry Dry was interviewed? Did ydh interview

1599
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| .-and the premises? =

+;‘jaﬁng_$ Did you sé;ze any items of evidence that we’

'mOStly to was dug up and sent in by me,.

a sample of semen.

him?
No.

‘Were you present when Gene Leroy ngt:yas arrested?

> 0 P

No.

Q After the arreat, did you go to the Pigeon .
residence and conduct an inventory search of the property
@gygglggtalkgd;pp@q;§yére today and submit them for ana;?sis?

A Yes. " -

Q what evidence was that? .

A | Some soil samples around the area where the bod;es
were found.

Q' qu.wa34that done?.

A Théﬂdogs-that were used at the time were.tarér
to an greg.<or.that area, a samplé.of‘sgmcnrﬁsed to shpntr

the dogs and then the areas that the dogs seemed to attract

Q SampleIOf semen?
A Well, supposedly. It's just earth, but you mean
as a sample of the scenting? .

Q I understand how this was done. You said you had

A Yes.
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Q  Where did that come from? -

A From -- I don't know, someone. It was semen. I'm |

not sure where it came from. It wasn't mine.

Q Wh0~had iﬁ?

A I don't know where it came'f;om. The dog handler
had it. |

Q All right, did the dogs do anything unusual when
they wére given that scent? -

A They went to certain areas in that vicinitYﬁwhere
thé'bbdies were.

o In the vicinit& of the Kiowa Unit?

A Yés.

Q Will you show me on the map‘where.the qogs_went_
when they were given that scent? If this "X" nmarks where
the bodies were, can you show me approximately the area the
dogs went?

A That's where the bodies wére, then right here
(indicating). o
Q . That's where they went?

A Right,

Q Did you do anything else in reference to the investi-.

gation of the homicides that was of a technical nature?
A Not that I recall..
- Q pDidwyougever-usewthewdogs“fcrmtr&cking‘pﬁfﬁ6§é§‘6f

follow those dogs?
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iyou.tpbk?

-of the semen?

A I followed along on a few:occgsions, yes.
Q  Did you éverifollow the dogs when they wenglqver
to the Shroff residence'and then turned arduﬁd and camé,back?

'Q bo ydu'kﬂd& the results of the soil samples that

"Al. No, L don'ty:
Q Were they used foi.coﬁparison‘to any other #tem
of evidence that had been gathered?'
A I don;t knoﬁ.
Q On June 24th, yoﬁ submitted one empty-éop bottle;
do you remember that? |
A I refreshed my memory but I don't recall it néw,_no

Q Mr. Gosser, where did they give the dogs the scene

A - Where did they?

Q 'Yes, si;.. _

A - In that same general viéinity.

o] ﬂk#i right. Is that the qnly place thé'dogs'went
there in that unit?'} | | |

A Yég.;lrhgy-weren'i taken 6ut'§vér the:qﬂié,'if that
.is what'youére aSking. | |

Q Yes; "

A No, they were used in that area to define certain

points:which were'the-points that were dug up.. ..
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. never been in this case except that he was the doctor who was

-.of blood, saliva and hair. We would certainly stipulate that

MR. ISAACS: All right. Think you. I believe

that’s.éli? | _
Z i MR; WISE. WQ'EertaLnly have no questions from

Mr. Gosser, |
..':”THE COURE.& Yoﬁ are excused._ Thahk you. .
| MR. ISAACS | Judge, br. Martin, isn't here. He
will be my last witness for today.

THE COURT: Do you know when he'll be here?

MR. ISAACS: He saxd he'd be here about 33 00 or
3;30. -

THE COURT: You do expect him, he's n0t'in emergency
surgery of anythinq? |

MR. ISAACS: He hadn't at noon.

THE chRx:‘ Is there no other witnesses thét you
pan’put on before the doctor?

MR, ISAACS: That's it.

THE COURT: And this is Dr. Martin? Is this the )
Dr. Martin who is local?

MR. WISE. If it please the- Court, we would make twﬁ
observatlons and that is Dr. Martln, to our knowledge has

available when the samples wvere taken at this Court's. Order

that doctor was present or whatever is appropriate for
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' facilitating thls case, ., speeding it along. We would also

4" .'- ,.i,

Yooy J -('

comment to the Court, if it please Your Honor, that I
thought‘we were go;ng to go a full day until 7: 00 o'clock |
tonighp-quw?EFpgy4;ggg this case_over with.
THéAcdﬁRT:' Let's go back £§ the testimonyiqf,

Dr. Martin."Is t#gre some-wqy-1t can be stipulated'éb?

| - MR7 ISAACS: Yes, sir, :ﬁ'il stiéﬁlate:fhat that's
the only involvement that Dr. Martin had. We'll accept the
stipulation. He was an endorsed w1tness-by-the State. |
| THE.COUﬁT: Will-the'State 50 stipulat¢?-

- MR, WISE;: Certainly, Your Honor.

THE COURT: In that case, it's not neceasary to

call Dr. Martin.
MR. ISAACS: No.
THE COURT: Why don't you notify him of that he's |
not needed.. ‘i'll iet you leave to do that..-
n Mﬁ..iSAACS:; What are we going to do with ‘the
remainder of the daY?
.Tﬂﬁ COURT: Well, we'll talk ahout’thag when jou
get ‘back. | B
MR. ISAACS: He's just"w#lkgd iﬁ and I £6id,him Qe
stipulated ﬁim‘away. . |
THE COURT: Okay. So. I ;understand thefeuﬁrg ne

more.Defense witnesses for today?

MR. ISAACS: Yes, sir. I think we had thirteen - ;J
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':we had thirteen or fourteen lined up in accordance with our

i

'agreement and Judge, it didn't take as long as we thought.

THE C()UR'I‘{E All right. I have a squestion of _
what you.might do WIth the fémeinder of»today. If you feel
like that it might be beneficial, you,could,consider Qoing

over with Mr. Wise some of your remaining witnesses to see

if there is areas that can be stipulated to to shorten the

hearing and with that, I w111 announce ‘that the hearing is
adjourned until 9:30 a. m. tomorrow~morning,

MR. WISE: ‘We would -- excuse me, the $téte:would
only renew its Motion at thie time to Cessation of;thie;‘
Preliminary Heariné., 3 \
THE COURT: I have taken that under adviseﬁeht..
MR. WISE: Very well, Your Honor.

(WHEREUPON, the ‘cause in hearinq was recessed until

93 30 a. m,, on the 30th day of June, 1978 )
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we had thirteen or fourteen lined up in accordance with our

agreement and Judge, it didn't take as long as we thought.

THE COURT: All right. I have a suggestion of

what you might do with the remainder of toéay. If you feel

like that it might be beneficial, you could consider going
over with Mr. Wise some of your remaihing witnesses to see

if there is areas that can be stipulated to to shorten the

hearing and with that, I will announce that the hearing is =

adjourned until 9:30 a. m. tomorrow morning.

MR. WISE: We would -- excuse me, the State would
only renew its Motion at this time to Cessation of this

Preliminary Hearing.

THE COURT: I have taken that under advisement.

MR. WISE: Very well, Your Honor.

(WHEREUPON, the cause in hearing was recessed until

9:30 a. m., on the 30th day of June, 1978.) -
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